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SEÇİM OFİSLERİ AÇILIŞLARINDA 
HİSSETTİKLERİM.!!!

BİR HATIRA!
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"azı karar çoğu zarar “
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SEÇİM GÜVENLİĞİ TOPLANTISI YAPILDI

ŞEHİT FETHİ BEY ÖLÜMÜNÜN 
110. YILINDA FETHİYE'DE ANILDI

OKUL MÜDÜRÜ'NDEN ÖĞRENCİSİNE 

CİNSEL İSTİSMAR İDDİASI
OKUL MÜDÜRÜ'NDEN ÖĞRENCİSİNE 

CİNSEL İSTİSMAR İDDİASI

4 'te

FETHİYE'DE 2027 YILINA KADAR
 ŞİDDETLİ BİR DEPREM OLABİLİR 

KARACA, ADD ZİYARETİNDE 
GENÇLERE MÜJDE VERDİ

9 'da

5 'te

BEHÇET SAATCI'NIN SEÇİM 
İLETİŞİM MERKEZİ TÖRENLE AÇILDI 

BAŞKAN ADAYI KÖKTEN, MECLİSİNİ VE PROJELERİNİ TANITTI

Kökten, “Feth�ye'n�n İl Olab�lmes� İç�n S�l Baştan Çalışmalar Yapacağız” Cumhur İtt�fakı M�ll�yetç� Hareket Part�s� (MHP) 
Feth�ye Beled�ye Başkan Adayı Muhammet Kökten, projeler�n� ve beled�ye mecl�s üyeler�n�, seçmen �let�ş�m merkez�nde 
düzenlenen program �le tanıttı. 
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Feth�ye Devlet Hastanes�'ne 
kurulan anj�yo c�hazı �ç�n son 
hazırlıkların yapıldığı bel�rt�ld�. 
AK Part� Feth�ye İlçe Başkanı 
Murat Çağlar Ayıkol, 31 Mart 
Pazar günü yapılacak yerel 
seç�mlerden önce, anj�yo 
c�hazının h�zmette olacağını 
bel�rtt�. Uzun yıllardır Feth�ye 
ve bölge halkı tarafından 
beklenen anj�yo c�hazında artık 
son aşamaya gel�nd�. Feth�ye 
Devlet Hastanes�'ne kurulan 
c�hazın seç�mlerden önce 
h�zmete geçmes� beklen�yor. 
Doktor konusunda da Sağlık 

ANJİYO CİHAZI İÇİN 
SON HAZIRLIKLAR YAPILIYOR 

Bakanlığı �le b�r görüşmeler� 
olacağını kaydeden AK Part� 
Feth�ye İlçe Başkanı Murat 
Çağlar Ayıkol, Karaged�k 
Mahalles�'ne yapılacak yen� 
devlet hastanes�n�n �hale ve 
proje aşamasının tamamlan-
dığını söyled�. AK Part� Feth�ye 
İlçe Başkanı Murat Çağlar 
Ayıkol yaptığı açıklamada, 
“Feth�ye Devlet Hastanes�'ne 
kurulan anj�yo c�hazı �ç�n son 
hazırlıklar yapılıyor. Mart ayı 
�çer�s�nde, seç�mden önce 
h�zmette olacak. Doktor �le �lg�l� 
olarak y�ne Mart ayı �çer�s�nde 
Sağlık Bakanlığı �le b�r 
görüşme yapacağız. 
Başhek�m�m�z konuyla 
yakından �lg�len�yor. Yen� 
devlet hastanes� de �hale ve 
proje aşaması tamamlandı. 
Yer� �se Karaged�k Mahalle-
s�'nde… Proje sürec�n�n 
ardından çalışmalar 
başlayacaktır” �fadeler�n� 
kullandı.

Feth�ye Kaymakamı İsma�l 
Hakkı Ertaş başkanlığında �lg�l� 
kurum am�rler�n�n de katılımı 
�le 'Seç�m Güvenl�ğ� Toplantısı' 
gerçekleşt�r�ld�.
Feth�ye Kaymakamlığı Toplantı 
Salonu'nda Feth�ye 
Kaymakamı İsma�l Hakkı Ertaş 
başkanlığında �lg�l� kurum 
am�rler�n�n de katılımı �le 
'Seç�m Güvenl�ğ� Toplantısı' 
gerçekleşt�r�ld�. Toplantıda, 
seç�mler�n ad�l, şeffaf ve 
güvenl� b�r ortamda 
gerçekleşmes� �ç�n alınacak 

SEÇİM GÜVENLİĞİ TOPLANTISI YAPILDI

önlemler ele alınırken, 
kullanılan elektron�k 
s�stemler�n güvenl�ğ� ve 
bütünlüğü konusunda 
görüşmeler yapıldı. Yen� 
teknoloj�ler�n kullanımıyla 
b�rl�kte, potans�yel güvenl�k 
zafiyetler�n�n nasıl ele 
alınacağı ve önlemler�n neler 
olab�leceğ� masaya yatırıldı. 
Ayrıca seçmenler�n seç�m 
sürec� hakkında 
b�lg�lend�r�lmes� ve eğ�t�lmes� 
de öneml� b�r konu olarak 
görüşüldü. Seçmenler�n oy 

kullanma sürec�n� doğru b�r 
şek�lde anlamaları ve güvenl� 
b�r şek�lde oy kullanmaları �ç�n 
çeş�tl� eğ�t�m programları ve 
b�lg�lend�rme faal�yetler� 
planlandı. Seç�m sürec�n�n 
şeffaflığını ve güven�l�rl�ğ�n� 
artırmak �ç�n gözlemc� ve 
denet�m mekan�zmalarının 
güçlend�r�lmes� gerekt�ğ� 
vurgulandı. Bu kapsamda, 
seç�m gözlemc�ler� ve 
denetç�ler�n�n eğ�t�m� ve 
koord�nasyonu konusunda 
adımlar atılması kararlaştırıldı.

31 Mart yerel seç�mler�ne 1 ay 
kala, Cumhurbaşkanı Recep 
Tayy�p Erdoğan, 3 Mart Pazar 
günü Muğla'ya gel�yor. 
Cumhurbaşkanı Recep Tayy�p 
Erdoğan, 31 Mart seç�mler� 
önces� Muğla'ya z�yarete 
gelecek.Muğla Büyükşeh�r 
Beled�ye Başkan Adayı Aydın 
Ayaydın �le b�rl�kte program 
düzenlenecek olan Erdoğan'ın 
kısa sürel� z�yaret�nden sonra 
İstanbul'a dönmes� beklen�yor.

CUMHURBAŞKANI ERDOĞAN MUĞLA'YA GELİYOR!
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SOLOTÜRK Göster�s� 
Nefesler� Kest� 
Türk havacılık tar�h�n�n �lk 
p�lotlarından ve Feth�ye'ye �sm� 
ver�len Şeh�t Yüzbaşı 
Tayyarec� Feth� Bey, vefatının 
110'uncu yılında düzenlenen 
törenle anıldı. Törene 
SOLOTÜRK ek�b�n�n göster�s� 
damga vurdu. 
Feth�ye'ye adını veren Şeh�t 
Yüzbaşı Tayyarec� Feth� Bey, 
“Şeh�t Feth� Bey Parkı'ndak�” 
anıtın önünde düzenlenen 
törenle anıldı. Vefatının 
110'uncu yılında düzenlenen 
törene 9'uncu Ana Jet Üs ve 
Garn�zon Komutanı 
Tuğgeneral C�hang�r Kemal 
Yüzçel�k, Feth�ye Kaymakamı 
İsma�l Hakkı Ertaş, Feth�ye 
Beled�ye Başkanı Al�m Karaca, 
Dalaman Hava Meydan Üs 
Komutanı Albay Hal�l Gökçe, 
İlçe Jandarma Komutanı 
Mustafa Ç�çek, İlçe Emn�yet 
Müdürü Kayhan Dadaşoğlu, 
Türk Hava Kurumu Feth�ye 
Tems�lc�s� Mustafa Özkaya, 

ŞEHİT FETHİ BEY ÖLÜMÜNÜN 
110. YILINDA FETHİYE'DE ANILDI

Cumhur İtt�fakı MHP Feth�ye 
Beled�ye Başkan Adayı 
Muhammet Kökten, İYİ Part� 
Feth�ye Beled�ye Başkan 
Adayı Behçet Saatcı, STK ve 
oda tems�lc�ler�, asker� erkan 
ve çok sayıda vatandaş katılım 
sağladı. İst�klal marşı ve saydı 
duruşuyla başlayan tören 
“havacılık” konulu ş��r�n 
okunmasıyla devam ett�. 
Paramotor ve SOLOTÜRK 
Ek�b� Göster� Uçuşu Yaptı 
Türk Hava Kurumu paramotor 
göster�ler� yaptı. Feth�ye 
semalarında göster� yapan 
THK'nın paramotorunda, “Türk 
Bayrağı”, “Tayyarec� Feth� 
Bey'�n fotoğrafı” ülkem�z�n 
kurucusu Mustafa Kemal 
Atatürk'ün, “Yurtta Sulh, 
C�handa Sulh” sözü ve 
“Feth�ye Beled�yes�” bayrakları 
gökyüzünde dalgalandırıldı.  
Paramotor göster�ler�n�n 
ardından SOLOTÜRK ek�b�n�n 
nefes kesen göster�ler� 
başladı. F-16 savaş jet� �le 
b�rb�r�nden zor hareketler� 

Feth�ye semalarında 
serg�leyen SOLOTÜRK ek�b� 
büyük �lg� çekt�. Göster�ler� 
�zlemek �steyen vatandaşlar 3. 
Etap sah�l bandı ve Şeh�t Feth� 
Bey parkını doldurdu. 
“İlçem�z, Adı İle Büyük B�r 
Önem Ve Anlam İçermekted�r”
Törende konuşan Feth�ye 
Kaymakamı İsma�l Hakkı 
Ertaş, Feth�ye'n�n doğal 
güzell�kler�n�n yanı sıra öneml� 
b�r tar�he ve �sme sah�p 
olduğunu söyled�. Ertaş, 
“B�rçok uygarlık boyunca 
öneml� b�r konuma sah�p olan 
esk� adı “MEĞRİ” olan, 
Feth�ye'm�z, Tayyarec� Feth� 
Bey'�n vefatıyla “Feth�ye” adını 
aldı. Ser�n dağları, sıcak 
ovaları �le 4 mevs�m�n 
yaşandığı �lçem�z, adı �le de 
büyük b�r önem ve anlam 
�çermekted�r” ded�. 
“Ulusal Havacılığın 
Kahramanlarının Adı 
Feth�ye'm�zde Her Zaman 
Yaşamaya Devam Edecek”
Feth�ye Beled�ye Başkanı Al�m 
Karaca �se, “Havacılığın �lk 
şeh�d�n� anmak �ç�n b�r 
aradayız. Feth�ye'm�zde bütün 
şeh�tler�m�z� hep b�rl�kte 
anıyoruz. Ulusal havacılığın 
kahramanlarının adı 
Feth�ye'm�zde her zaman 
yaşamaya devam edecek. 
Havacılıkta ülke olarak nasıl 
�lerled�ğ�m�z� hep b�rl�kte 
görüyoruz. İHA ve 
SİHA'larımızla savunma 
sanay�nde de büyük başarılar 
elde ed�yoruz. Hava şeh�d�m�z� 
andığımız bu günde onun 
adına yapılmış olan “Şeh�t 
Feth� Bey parkını” esk� 
başkanımıza da çok teşekkür 
ed�yorum” �fadeler�n� kullandı. 
“N�ce Feth� Bey'ler 
Yet�şt�receğ�z”
Türk Hava Kurumu Feth�ye 
Tems�lc�s� Mustafa Özkaya �se, 
“B�rl�k ve beraberl�k �çer�nde 
hep b�rl�ktey�z. İlçem�ze adını 
veren Tayyarec� Feth� Bey'� 
şahadet�n�n 110. Yılında 
rahmet ve m�nnetle anıyorum. 
Yaşamına motor çarkçısı 
olarak başlamış, üstün gayretl� 
çalışmalarıyla savaşlarda p�lot 
olarak görev yapmıştır. B�z 
Türk Hava Kurumu olarak 
yüzlerce gence havacılık 
konusunda eğ�t�m ver�yoruz. 
N�ce Feth� Bey'ler yet�şt�recek 
ve ülkem�z havacılık tar�h�ne 
kazandıracağız” şekl�nde 
konuştu.
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PROF. DR. MUSTAFA SAATCI

FETHİYE MAVİSİ

Seç�m ofisler�n� AÇMAK seç�mler�n �lk heyecanlı uygulamasıdır 
ülkem�zde. Ve seç�m sonuçları �ç�n �lk yorumların yapılmaya 
başlayacağı gündür.. Halkımızın dey�m�yle ''GÜÇ 
GÖSTERGESİDİR,, .!.

İlk seç�m ''İLETİŞİM MERKEZİNİ,, Al�m Karaca açtı Ovacık köprüsü 
yanında..B�nlerce gülümseyen yüz vardı kanalın �k� kenarında.. 
Yıllardır b�rb�r�n� GÖRMEYEN �nsanlarımız parlayan bakışlarını 
sundular b�rb�rler�ne.. Gürültülü-müz�kl� ortamda karşılıklı sarılıp, 
haller�n�-hatırlarını sordular. S�nev�zyonda ALİM BAŞKANIN 5 yıla 
sığdırdığı h�zmetler�n görüntüler�n� �zled�ler. Al�m başkan konuşurken 
alkışları �le kest�ler konuşmasını.. Mutluydu hemşehr�ler�m�z…Al�m 
başkana karşılıksız sevg�ler�n� sunmaktan..!!
Sonuç olarak çok güzel b�r gündü paylaşılan.. Gelenler gecen�n 
karanlığına değ�n ''Al�m başkan,, d�ye slogan atarak; sah�p çıktıklarını 
gösterd�ler başkana.. 
Ve �k�nc� olarak Behçet başkanım ''Ben y�ne adayım,, ded�ğ� açılışını 
�zled�m ATATÜRK caddem�zde.! Y�ne �nsanlarımız vardı gülümseyen 
yüzler� �le… Hasretl�ğ� d�le get�ren sözler çıkıyordu ağızlardan.. 
Alkışlarla d�nled�ler Behçet başkanı.. Konuşmanın hazzını yaşadılar 
sank�..!

Tab�k� s�nev�zyonda yansıtılan h�zmetler vardı.! Gördüğüm 
manzara'da umut doluydu Behçet başkana gönül verenler.
Ve en son Muhammet Kökten'� �zled�m b�r KENARCIKTA.!. D�ğer 
adaylarımız g�b� onunda kalabalıktı seç�m �let�ş�m merkez�.. Orda'da 
gülümsüyordu yüzler.. ''Bunda b�z kazanacağız,, havası okunuyordu 
parıldıyan gözlerde.. Özünde  ''�kt�dar b�z�z.. b�z kazanırsak h�zmet 
gel�r,, duygusunu yansıttı konuşmacılar…Muhammet Kökten 
''MÜTHİŞ,, heyecanlıydı.. ''Bu �ş b�tsede..b�r an önce �şe başlasak,, 
duygusunu yansıtıyordu kend�s�ne gönül veren dostlarına.. 
''C. Başkanımızın SON SÖYLEMLERİNİ tekrar ederek zafere 
ulaşacağına �nanıyordu bence Muhammet Kökten…
Kaldı şurda 30 gün.. Heyecan dorukta.. Çaylar yudumlanıyor; 
yorumlar yapılıyor heryerde.. Ençokta halkevler�nde bunu h�ssett�m 
ben.. Ve �nanın dostlarım herkes b�rb�r�ne halkımızın dey�m�yle 
''YOKLAMA ÇEKİYORDU,,..
Güzel olan'da şu.. Adaylarımız sadece İŞLERİNE SARILMIŞ 
g�b�yd�..B�r başka aday hakkında ÇİRKİN SÖZLER sarfed�p; ortalığı 
germ�yordu..!

Ve ben�m gözüm ençok emekl�ler'de.!. Açlıkla mücadele eden; adeta 
TERKEDİLEN emekl�ler�m�z bu seç�mde ne yapacak..? 10 b�n L�ra 
maaşa EYVALLAHMI d�yecekler; yoksa tepk�ler�n�m� yansıtacaklar 
sandıkta..? Veya 2024 yılını emekl�lere adayan �kt�darımıza ''UYUP,, 
bu kervanın yola böyle devam etmes�n�m� ben�ms�yecekler..!!
Barış ve sevg�n�n egemen olduğu b�r seç�m yaşanması d�leğ�m…K�n 
ve nefret bürümes�n o güzel�m yüreğ�m�z�.!!!

Sevg�yle kalın. 
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Feth�ye'de n�tel�kl� c�nsel 
�st�smar suçundan aranan 
şüphel� jandarma k�pler� 
tarafından yakalandı.
Muğla İl Jandarma 
Komutanlığı ek�pler�n�n aranan 
şahıslara yönel�k sürdürdüğü 
çalışmalarda hakkında 'N�tel�kl� 
c�nsel �st�smar” suçlarından 10 
yıl kes�nleşm�ş hap�s cezası �le 

CİNSEL İSTİSMARDAN 10 YIL HAPİS
 KARARI BULUNAN ŞÜPHELİ YAKALANDI

yakalama kararı bulunan C.K. 
�s�ml� şahıs Feth�ye İlçes�nde 
Feth�ye İlçe Jandarma 
Komutanlığı ek�pler� tarafından 
yapılan operasyon �le 
yakalandı.
C.K. �s�ml� şahıs tamamlanan 
�şlemler�n ardından çıkarıldığı 
adl� makamlarca tutuklanarak 
cezaev�ne tesl�m ed�ld�.

Feth�ye'de çalıştığı �şyer�nden 
4 ay önce ayrılan şüphel�n�n 
�şyer�nden 3 b�n Euro çaldığı 
tesp�t ed�ld�.
Feth�ye'n�n Göcek 
Mahalles�nde Ö.K. �s�ml� �şyer� 
sah�b� Göcek Jandarma 
Karakol Komutanlığına 
müracaat ederek �ş yer�n�n 
kasasından 3 b�n Euro 
parasının çalındığını bel�rterek 
ş�kayetç� oldu. Hırsızlık olayını 
gerçekleşt�ren fa�l veya 
fa�ller�n�n yakalanması 
amacıyla Jandarma Suç 
Araştırma T�mler� (JASAT) 

 ESKİ İŞYERİNDEN 
3 BİN EURO ÇALDI

tarafından yapılan araştırma 
ve �nceleme sonucu, olayı �ş 
yer�nde çalışan ve Ek�m 2023 
ayında �şten ayrılan 28 
yaşındak� F.G.K. �s�ml� şahsın 
gerçekleşt�rd�ğ� tesp�t ed�ld�.
Şüphel�n�n ev�nde yapılan 
aramada 22 b�n Euro 
değer�nde altın, TL ve döv�z �le 
ruhsatsız tabanca ele geç�r�ld�. 
Feth�ye Cumhur�yet 
Başsavcılığınca yürütülen 
soruşturma �le �lg�l� şüphel� 
gözaltına alınarak hakkında 
adl� �şlemlere başlanıldı.

Feth�ye'de m�n�büsle 
motos�klet çarpıştı. Kazada 
motos�klette bulunan 2 k�ş� 
yaralandı. 
Feth�ye'n�n Taşyaka Mahalles�, 
Ölüden�z Caddes�'nde trafik 
ışıklarında bekleyen 48 BB 
3254 plakalı �ç�nde yolcuların 
bulunduğu m�n�büse, 48 AKA 
971 plakalı motos�klet çarptı. 
Çarpışmanın etk�s�yle yola 

FETHİYE'DE MİNİBÜSLE 

savrulan motos�klettek� �k� k�ş� 
yaralandı. Kazayı görenler 112 
Ac�l Çağrı Merkez�'nden 
yardım �sted�. İhbar üzer�ne 
kaza yer�ne sağlık, �tfa�ye ve 
pol�s ek�pler� sevk ed�ld�. 
Yaralılar, �hbar üzer�ne kaza 
yer�ne gelen sağlık ek�b�nce 
�lçedek� hastanelere kaldırıldı. 
Kazada, m�n�büstek� yolcuların 
yaralanmadığı öğren�ld�.  

MOTOSİKLET ÇARPIŞTI; 2 YARALI 

Feth�ye Beled�ye Başkanı ve 
aynı zamanda CHP Feth�ye 
Beled�ye Başkan Adayı Al�m 
Karaca, seç�m çalışmaları 
kapsamında, CHP İlçe 
Başkanı Mustafa Koyuncu, 
Beled�ye Mecl�s üyes� adayları 
ve bazı part�l�lerle b�rl�kte b�r 
d�z� z�yaret gerçekleşt�rd�.
İlk olarak Jeoloj� ve Jeofiz�k 
Mühend�sler� Odası'nı z�yaret 
eden Al�m Karaca, 31 Mart 
2024 yerel seç�mler�nde tekrar 
başkan olarak seç�lmes� 
hal�nde yapmayı planladığı 
çalışmalar hakkında b�lg� verd�. 
Jeoloj� ve Jeofiz�k Mühend�sler� 
Odası yetk�l�ler� �lçede en son 
büyük deprem�n 1957 yılında 
yaşandığını, b�l�msel ver�ler 
ışığında, Feth�ye'de deprem 
per�yodunun 50 – 70 yıl 

FETHİYE'DE 2027 YILINA KADAR ŞİDDETLİ BİR DEPREM OLABİLİR 

arasında olduğunu,  buna göre 
Feth�ye bölges�nde 2027 yılına 
kadar ş�ddetl� b�r deprem�n 
bekleneb�leceğ�n� ve herkes�n 
buna göre önlem alması 
gerekt�ğ�n� �fade ett�ler. 

Al�m Karaca; b�r deprem ülkes� 
olan Türk�ye'de depremlere 
karşı hazırlıklı, duyarlı ve 
b�l�nçl� olunması �ç�n hem 
devlete, hem beled�yelere, 
hem de yurttaşlara öneml� 

görevler düştüğünü, 31 Mart 
seç�mler�nden sonra Jeoloj� ve 
Jeofiz�k Mühend�sler� Odası �le 
de b�r �şb�rl�ğ� protokolü 
�mzalamayı arzuladıklarını  
bel�rtt�.

Feth�ye'de otomob�lle 
motos�klet çarpıştı. Kazada 
motos�klet sürücüsü olay 
yer�nde hayatını kaybett�. 
Kaza, Ç�ftl�k Mahalles�'nde 
meydana geld�. Arda Apaydın 
�dares�ndek� 48 ABV 670 
plakalı motos�kletle, 48 AKF 
891 plakalı otomob�l çarpıştı. 
Kazayı görenler 112 Ac�l Çağrı 

OTOMOBİLLE ÇARPIŞAN
 MOTOSİKLET SÜRÜCÜSÜ ÖLDÜ 

Merkez�'nden yardım �sted�. 
İhbar üzer�ne kaza yer�ne 
sağlık ve pol�s ek�pler� 
yönlend�r�ld�. Sağlık ek�pler�nce 
motos�klet sürücüsü Apaydın'ın 
kaza yer�nde hayatını 
kaybett�ğ� bel�rlend�. Yaralanan 
otomob�l sürücüsü �se 
hastaneye kaldırıldı.

Feth�ye'de şap hastalığı �le 
�lg�l� aşılama çalışmaları 
devam ed�yor.
Hayvanlarda ve özell�kle de 
sığır ve koyunlarda yaygın 
olarak görülen bulaşıcı b�r c�lt 
hastalığı olan şap hastalığı �le 
mücadele kapsamında aşı 
çalışmaları devam ed�yor.
Hayvancılık �le uğraşan 
üret�c�ler�n en büyük korkulu 
rüyalarından b�r�s� olan şap 
hastalığı �le mücadele etk�n b�r 
şek�lde devam ed�yor. Feth�ye 
İlçe Tarım ve Orman 
Müdürlüğü tarafından 
Feth�ye'de her yıl rut�n 2 doz 
uygulanan büyükbaş şap aşı 
sayısı bu yıl 3 doza çıkartıldı. 
İlk doz aşılamaya 29 Ocak 
tar�h�nde başlandı. Kampanya 
kapsamında Feth�ye İlçe Tarım 
ve Orman Müdürlüğü Veter�ner 
Hek�mler� Karacaören ve 
Gökçeovacık Mahaller�nde 
aşılama yaptı. 31 Mart tar�h�ne 

 ŞAP HASTALIĞI İLE 

kadar kampanyamız program 
dah�l�nde d�ğer mahallelerde 
devam edecek.
Yetk�l�ler şap hastalığı �le 
mücadele etmek �ç�n aşının 
yanında h�jyen, karant�na ve 
�zolasyon, hareket kısıtlamaları 
�le eğ�t�m ve farkındalık 
oluşturma konularının da 
öneml� olduğunu �fade ett�.

MÜCADELE ÇALIŞMALARI

SEÇİM OFİSLERİ AÇILIŞLARINDA 
HİSSETTİKLERİM.!!!

Feth�ye'de motos�klettek� 2 
çocuğun öldüğü kazada 
gözaltına alınan otomob�l 
sürücüsü tutuklandı.
Feth�ye- Antalya karayolu, 
Çamköy Mahalles�'nde 
otomob�l �le motos�klet�n 
çarpıştığı kazada Bed�rhan 
Arslan (14) ve Mehmet Efe 
Can (13) hayatını kaybetm�şt�. 
Kazada yaralanan otomob�l 
sürücüsü Ahmet Ç. �se 
hastanedek� tedav�s�n�n 
ardından gözaltına alındı. 
Emn�yettek� �şlemler�n�n 

2 ÇOCUĞUN ÖLDÜĞÜ KAZADA, 

ardından adl�yeye sevk ed�len 
sürücü, çıkarıldığı mahkemece 
tutuklandı. Kazanın ardından 
hayatını kaybeden Mehmet 
Efe Can'ın cenazes�, babası 
C�han Can'ın memleket� olan 
Yozgat'ın Sorgun İlçes�'ne 
götürülürken, Sorgun 
Mezarlığına defned�ld�. 
Bedr�han Arslan'ın cenazes� 
�se babası Erdal Arslan'ın 
memleket� olan Den�zl�'n�n 
Pamukkale İlçes�'ne 
götürülerek Asr� Mezarlığı'nda 
defned�ld�.

OTOMOBİL SÜRÜCÜSÜ TUTUKLANDI



CUMA
SOHBETİ

HALİL ARIK  EMEKLİ İL MÜFTÜSÜ

1966 senes�n�n başı…
Ver�ml�, güzel hâtıralarla yüklü askerl�k vaz�fem�z sona erd�.
Gün oldu, bell� b�r plan dah�l�nde bölüklere gece dersler� ver�rd�k. 
Gün olurdu Tugay'a �çt�ma hal�nde konuşmalar yapardık.
Terh�s olunca kend�m� b�r boşlukta h�ssett�m.
Ne yapardım, nereye g�derd�m!!!!

Çeş�tl� ves�lelerle yolumuz İsparta/ Sen�rkent'e düştü.
Ramazan'da konuşmalar yapacaktık.
Rabb�m�n tevfik ve �nâyet�yle b�r “d�r�l�ş” olduğuna Hüsnü zannım 
vardır.
Sabah namazından sonra �mam-ı  Bûs�r�'n�n kas�de-� bürdes�n� 
okuduk ve tercüme ett�k..
Kuşluk vakt�, saat 10 c�varında �slam� ölçülere uyarak   kadınlara 
vaaz ett�k, öğle namazından sonra  Nur-ul �zah �s�ml�, fıkıh 
k�taplarının dîbâces� olan fıkıh k�tabını (�k� Ramazan ayı kaldığımıza 
göre) tercüme ett�k.
İk�nd� namazından sonra, başta Kaymakamımız olmak üzere 
�darec�lerle köylere  kasabalara g�tt�k.
Terav�hden önce müteferr�k konuşmalar yapardık. 
İk� buçuk sene acı-tatlı koşuşturma �le geçt�..
Nereye baksak on'larca-yüzlerce dostlarımız varken, ş�md� sâdece 
ben�m y�ğ�t ağabey�m Orhan kırlı hocamız kaldı.
Ömrü hak�katler� haykırmakla geçen, bu güzel, Ku'an âşıkı  �nsanı, 
sevg� ve saygı �le selamlıyorum. Rabb�m onu tûl-ü Ömür'le 
Muammer eyles�n.
Gelel�m günün konusuna..
Konuşmaların arasında HAC konusu gel�nce çok duygulanırdım.
Terav�h den önce HAC konusunu duygulu b�r şek�lde anlattıktan 
sonra adet�m�z vech�le Mustafa Gürsel (kara Mustafa) amcanın 
mağazasına g�tt�k. 
İhlamur'larımızı yudumlarken  Mustafa amcaya “Bu sene de Hacca 
g�tm�yorsun، halbuk� sen�n üzer�ne Hac çoktan farz olmuş” d�ye 
s�tem ett�m. 0 da “G�d�yorum , sende g�d�yorsun” ded�.
Şaşırdım. Vek�l �mamlık maaşı �le zor geç�n�yorduk, nasıl Hacca 
g�decekt�m?!!!!! Bütün masraflarımızı karşıladı.
İlk haccımız böyle başladı. Kara yolu �le 3 otobüs yollara düştük.
Nusayb�n'den Sur�ye/kamışlı, Irak/Telköçek, ecdat yad�gâr� Musul, 
Bağdat, Kerbela, Necef, Kûfe, Kût, Amara, Basra, Kuveyt  Suud 
Arab�stan'ın baş kent� R�yad , Ta�f ve Mekke-� Mükerreme……
Tam 16 günde Mekke'ye varab�ld�k.Hac'cın bütün �ncel�kler�n� 
,Beytullah'ı, s�yah örtüsünü, Kâ'ben�n �ç�n�-dışını makam-ı İbrah�m'�, 
Safa-Merve'y'�, Arafat, M�ne, Müzdel�fe ve d�ğer �ncel�kler� anlatalım-
yazalım �nşaAllah…. Nerden nereye….
Aslında Feth�ye'm�z� yakından �lg�lend�ren b�r meseley� anlatmak �ç�n 
yola çıkmıştık. Ne alâka d�yeceks�n�z?
Ger� dönel�m , Ürdün'den geçerek Sur�ye'ye Şam'a gelel�m..
Büyük Kab�r�stan'da, Başta B�lal Habeş� olmak üzere Ashab k�ram, 
Allah dostu n�ce vel�ler Şam'da ebed� �st�râhatgâhındalar.
B�z Ümeyye mesc�d�ne g�tt�k, �k� rekat Tahıyyetül Mesc�t namazı 
kıldık. Mesc�d�n �ç�n� dolaşırken b�r mezara rastladık.
Yahya peygamber olduğunu söyled�ler, b�z�m Nebî olarak 
�nandığımız Hr�st�yan'ların “vaft�zc� Yahya” ded�kler� büyük �nsan, 
nasıl ölmüş b�l�yormusunuz.?…

İsra�loğullarının (ş�md�k� çocuk kat�l� Yahud�ler) kralı Agr�ppa, 
kardeş�n�n kızıyla evlenmek �st�yordu. Yahya da bunun İnc�l'de 
yasaklandığını ve n�kâhın �mkânsız olduğunu b�ld�rd�. Bu duruma 
�çerleyen kızın annes�, Yahya'nın öldürülmes�n� �sted�. Bunun üzer�ne 
Herod Agr�ppa, Yahya Peygamber'�n başını kest�rd�.
İşte peygamber Kat�l� ded�ğ�m�z yahud�ler…
Mesc�d�n bahçe kısmına çıktığımızda neler gördük neler!

Efend�m�z�n torunu Hüsey�n (RA) n�n kes�k başı…. 
Kerbela'da 72 k�ş� �le şeh�t oldular…
Haz.Hüsey�n'n�n Başını kest�ler, beden� Kerbela'da kaldı, başını 
Şam'a götürdüler ve Yez�d'e takd�m ett�ler…

Aynı sırada Kudüs 2. fat�h� Sultan Salahadd�n Eyyub�'n�n kabr�..
TRT l de d�z�s� yayınlanıyor. Kudüs'ü Hır�st�yanlara, sapık yahud�lere 
karşı koruyan y�ğ�t…. “Ben Mesc�d � Aksay'ı kurtarıncaya kadar 
saraya g�rmem dey�p çadırda oturan güzel �nsan..
“Sultan Salahadd�n kefenden başka b�r şey götürmüyor dey�p 
kefen�n� sokak-sokak gezd�ren büyük kahraman….

Aynı sırada şeh�t Feth� ve şeh�t Sadık beyler�n kab�rler�…
Türk�ye'den havalanmışlar, Kah�re'ye g�decekler, taber�ye gölü 
kenarında hava muhalefet�nden düşmüşler…
İk�s�de şeh�t olmuşlar. Çok duygulandım. 
Hacılarımızla b�rl�kte Yas�n okuduk ve heps�n�n ruhlarına bağışladık.
“Hemşer�ler�m�z gelm�şler, b�z� z�yaret ett�ler” d�ye ne kadar 
sev�nm�şlerd�r ded�k ve hep�m�z ağladık… İş�n başka yönü bu olay 
1914 de oluyor. O zaman uçağımız varmış. Vec�h�  hürkuş, Nur� k�ll�
(Enver paşanın küçüğü) daha başkaları, başkaları…
Başlarına neler gelm�ş neler.

B�z� hayrete düşüren ne oldu b�l�yormusunuz?
1968 de Hac ves�les�yle Şam'da şeh�t Feth� ve Sadık beyler�n 
kab�rler�n� z�yaret et. Aradan yıllar geçt�kten sonra 1985 de şeh�t 
feth�'�n�n adını verd�ğ� �l olası Feth�ye'de 14 sene müftülük yap”…
Buna tesadüf değ�l tevafuk den�r. 27.Şubat.2024 tar�h�nde Şeh�t 
Feth� bey adına “Şeh�t Feth� bey” parkında düzenlenen Anma tören� 
çok muhteşem oldu. Uçakların yaptığı göster�ler de har�ka �d�…
Bütün ölmüşler�m�z ve şeh�tler�m�z�n ruhları şâd olsun…Vesselam
Ey Rabb�m!..
Bu güzel günün seher�nde sana, sen�n razı olacağın dua �ç�n kalkan 
eller� boş çev�rme Allahım…
B�lerek- b�lmeyerek, küçük- büyük �şled�ğ�m�z ne kadar günah ve 
kusurumuz varsa affet ve b�zler� bağışla Allah'ım!...
B�l�p-ett�kler�m�z, b�lmeden yaptıklarımız, Küçüklüğümüzden bu 
yaşımıza, ayağımızdan başımıza kadar �şled�ğ�m�z n�ce günahlar 
varsa Tevbe Yarabb�, Tevbe Yârabb�, Tevbe Yarabb�!...
Çocuklarımız harama bulaşmasınlar, onlara helalından, hesap 
etmed�kler� yerden, bereketl� rızıklar v(er Allahım…

Allahım!...
Çares�zm�ş g�b� görünen hastalıkların çares� sended�r, devâsını 
lütfeyle Yarabb�! ...
Ana- baba ve tüm ebed�yete göçenler�m�z� affeyle!..

B�zler� �st�kamet, b�rl�k ve kardeşl�kten ayırma!..
İbadetler�n özü olan dualarımızı makbul eyle!...
B�z� zatından başka b�r kapıya muhtaç etme, b�zlere hesap 
etmed�ğ�m�z yerden helal ve bereketl� rızıklar ver Allah'ım!...
Hastalıktan, borç yükünden el�-kolu bağlı olanlara çâreler �hsan eyle 
Allah'ım.

Özümüz pâk, yüzümüz ak, sözümüz Hakk olsun.
Şu saatte yapılan dualarımız makbul olsun
Allah yâr ve yardımcımız olsun.

Allah'ın, selamı, selâmet�, affı, mağfiret�, her türlü lütfu �hsânı 
üzer�m�ze olsun.
Am�n, Am�n, Am�n

5

feth�yetv.com

feth�yetv.com

01. MART . 2024 CUMA

BİR HATIRA!

Cumhur İtt�fakı M�ll�yetç� 
Hareket Part�s� (MHP) Feth�ye 
Beled�ye Başkan Adayı 
Muhammet Kökten, �lk hava 
şeh�d�m�z Yüzbaşı Feth� Bey'�n 
anma tören�nde yer aldı.  
Türk Hava Kurumu paramotor 
ek�b� �le Türk Hava Kuvvetler� 
3. Ana Jet Üs Komutanlığı'na 
bağlı göster� ek�b� 
SOLOTÜRK'ün göster�ler�n�n 
sunulduğu programa 
beraber�nde AK Part� Feth�ye 
İlçe Başkanı Murat Çağlar 
Ayıkol, MHP Feth�ye İlçe 
Başkanı Abdulkad�r Tek�n, 
yönet�m kurulu üyeler� ve 
beled�ye mecl�s üyes� adayları 
�le b�rl�kte katılım sağlayan 
Cumhur İtt�fakı MHP Feth�ye 
Beled�ye Başkan Adayı 
Muhammet Kökten; tören 
alanında büyük �lg� �le 
karşılandı. Etk�nl�k sonunda da 
sah�l bandındak� vatandaşlarla 
selamlaşan Başkan Adayı 
Kökten, özell�kle çocukların ve 
gençler�n gözdes� oldu. Kökten 
�le fotoğraf çekt�rmek �ç�n 
adeta yarışan gençler, selfi (öz 
çek�m) yapmayı da �hmal 
etmed�ler. 
Şeh�t Feth� Bey'�n, Feth�ye'n�n 
en büyük değerler�nden b�r�s� 
olduğunun altını ç�zen Cumhur 
İtt�fakı MHP Feth�ye Beled�ye 

KÖKTEN, TÖREN ALANINDA İLGİ İLE KARŞILANDI

Başkan Adayı Muhammet 
Kökten; kend�s�ne göster�len 
destek ve teveccüh �ç�n 
teşekkürler�n� sundu. 
Başkan Adayı Kökten yaptığı 
açıklamada, “Şehr�m�ze �sm�n� 
veren Yüzbaşı Şeh�t Feth� 
Bey'�n anma tören�ne katıldık. 
Mustafa Kemal Atatürk ve s�lah 
arkadaşları �le tüm şeh�tler�m�z� 
saygı, m�nnet ve rahmetle 
anıyorum. Burada 
beklemed�ğ�m b�r �lg� �le 
karşılaştım. B�zlere olan sevg� 
her geçen gün çığ g�b� 
büyüyor. Vatandaşlarımız 
sohbet ed�p, fotoğraf çekt�rmek 
�sted�ler. Çok mutlu oldum” 
şekl�nde �fadeler kullandı.

Cumhur İtt�fakı M�ll�yetç� 
Hareket Part�s� (MHP) Feth�ye 
Beled�ye Başkan Adayı 
Muhammet Kökten, seç�m 
çalışmaları kapsamında esnaf 
z�yaretler�n� sürdürüyor. 
Muğla makasından başlayıp, 
Z�nc�rl�kavak mevk��ne 
�st�kamet�nde bulunan 
esnafları z�yaret eden Cumhur 
İtt�fakı MHP Feth�ye Beled�ye 
Başkan Adayı Muhammet 
Kökten, hem sorunları d�nled� 
hem de projeler�n� anlattı. 
Büyük �lg� �le karşılandığı 

KÖKTEN, “ESNAFLARIMIZIN 
SORUNLARINI DİNLİYORUZ”

gez�s�nde Başkan Adayı 
Kökten'e; AK Part� Feth�ye İlçe 
Başkanı Murat Çağlar Ayıkol, 
MHP Feth�ye İlçe Başkan 
Vek�l� Celal Eroğlu, beled�ye 
mecl�s üyes� adayları ve 
part�l�ler eşl�k ett�. 
Cumhur İtt�fakı MHP Feth�ye 
Beled�ye Başkan Adayı 
Muhammet Kökten yaptığı 
açıklamada, “Muğla makası 
�st�kamet�nden başlayıp, 
Z�nc�rl�kavak mevk��nde 
bulunan esnaflarımızı z�yaret 
ed�yoruz. Hayırlı �şler d�ley�p, 
sorunlarını ve talepler�n� 
d�nl�yoruz. Feth�ye'n�n 
geleceğ�ne yönel�k 
�st�şarelerde bulunuyoruz. Yola 
çıktığımız zaman olumlu ger� 
dönüşler alacağımızı 
b�l�yorduk. Fakat bu kadar b�r 
teveccüh �le karşılaşacağımızı 
tahm�n etm�yordum. Şu an 
yolda yürüyem�yoruz. 
Gösterm�ş oldukları �lg�den 
dolayı kend�ler�ne çok teşekkür 
ed�yorum” ded�.

Kökten, Mahalle Başkanları İle 
Kahvaltıda Buluştu 
Aday Kökten, “Bütüncül İmar 
Projem�z İç�n Startımızı Verd�k” 
Cumhur İtt�fakı M�ll�yetç� 
Hareket Part�s� (MHP) Feth�ye 
Beled�ye Başkan Adayı 
Muhammet Kökten, seç�m 
çalışmaları kapsamında 
mahalle başkanları �le 
kahvaltılı toplantıda b�r araya 
geld�. Mahalleler�n sorunları 
hakkında b�lg�ler alan Başkan 
Adayı Kökten, seç�ld�ğ� 
takd�rde 41 mahalleye de eş�t 
h�zmet götüreceğ�n�n sözünü 
verd�. 
Barbunn B�stro'da gerçekleşen 
programa AK Part� Feth�ye İlçe 
Başkanı Murat Çağlar Ayıkol, 
MHP Feth�ye İlçe Başkanı 
Abdulkad�r Tek�n, Ülkü 
Ocakları Feth�ye İlçe Başkanı 
Oğuzhan Teke ve mahalle 
başkanları katıldı. Mahalle 
başkanları �le bölgeler�ndek� 
sıkıntılar hakkında 
�st�şarelerde bulunan Cumhur 

ADAY KÖKTEN, “HER MAHALLEYE 
EŞİT HİZMET GÖTÜRECEĞİZ” 

İtt�fakı MHP Feth�ye Beled�ye 
Başkan Adayı Muhammet 
Kökten, projeler�n� de anlattı. 
Seç�ld�ğ� takd�rde tüm 
mahallelere eş�t h�zmet sözü 
veren Başkan Adayı Kökten, 
41 mahalley� kapsayan 
bütüncül �mar planı �ç�n 
çalışmalara başladıklarını 
kaydett�. 
Cumhur İtt�fakı MHP Feth�ye 
Beled�ye Başkan Adayı 
Muhammet Kökten yaptığı 
açıklamada, “Çalışmalarımız 
kapsamında mahalle 
başkanlarımız �le kahvaltılı 
toplantıda b�r araya geld�k. 
Kend�ler�nden mahalleler� �le 
�lg�l� sorunları d�nled�k. 
Hep�m�z�n b�ld�ğ� g�b� 
mahalleler�m�z�n en öneml� 
sorunu �mar… Bu konuda 
zaten çalışmalarımız devam 
ed�yor. 41 mahallede bütüncül 
�mar projem�z �ç�n startımızı 
verd�k. Muhtarlarımız ve 
mahalle başkanlarımız �le 
yaptığımız toplantıların amacı, 
her mahallen�n sorunlarını ayrı 
ayrı çözmek. Sorunların 
tesp�t�n� gerçekleşt�rerek, 
heps�ne eş�t h�zmet 
götürmek… Sıkıntılara ne 
kadar vakıf olursak, o bölgeye 
daha doğru h�zmet 
götüreceğ�m�z �nancındayız” 
ded�.

Beled�ye Başkan Adayları 
Yörem�z Yörük Geceler� 
Programına Katıldı
Myra M�marlık Ahmet Yas�n 
Çolak ana sponsorluğunda 
Feth�ye TV ve Beşkazanın 
Ses� tarafından hazırlanmış 
olan, Feth�ye Gönüllüler� 
Derneğ�'nde gerçekleşt�r�len 
İsma�l Peyn�rc� �le Yörem�z 
Yörük Geceler� programının 
Karaçulha bölümü final� 
gerçekleşt�. F�nalde CHP 
Beled�ye Başkan Adayı Al�m 
Karaca, CHP Seyd�kemer 
Beled�ye Başkan Adayı Özgür 
Can Çoban, Cumhur İtt�fakı 
MHP Beled�ye Başkan Adayı 
Muhammet Kökten, İy� Part� 
Beled�ye Başkan Adayı Behçet 
Saatcı'da konuk oldu. 
Teke yöres�n�n yaşayan Kültür 
haz�nes� Süleyman Yakan'ın  
Konuk Olduğu İsma�l Peyn�rc� 
�le Yörem�z Yörük Geceler� 
Karaçulha bölümü muhteşem 
b�r final gerçekleşt�rd�. Feth�ye 
TV, Beşkazanın Ses� 
ekranlarında yayınlanan, 
Karaculha Gönüllüler� Derneğ� 
b�nasında gerçekleşt�r�len 
programda Al�m Karaca 
beraber�nde Seyd�kemer 

YÖREMİZ YÖRÜK GECELERİ PROGRAMI 
BELEDİYE BAŞKAN ADAYLARINI AĞIRLADI

Beled�ye Başkan Adayı 
Özgürcan Çoban �le 
beraber�nde gel�rken, 
Muhammet Kökten ve Behçet 
Saatcı'da ayrı ayrı katıldılar. 
Beraber�nde kalabalık b�r 
grupla gelen tüm başkan 
adayları yoğun �lg� gördüler. 
Feth�ye TV adına Murat Yalçın, 
Karaçulha Gönüllüler� Derneğ� 
adına Hal�l Hancı konukları 
karşıladı.  
Feth�ye Beled�ye Başkanı ve 
CHP Feth�ye Beled�ye Başkan 
Adayı Al�m Karaca kısa b�r 
konuşma yaparak kültüre 
verd�kler� değer� anlattı. 
Ardından Al�m Karaca, 
beled�ye mecl�s üyeler� ve 
d�ğer davetl�ler ç�ftetell� 
eşl�ğ�nde oynadılar. 
Seyd�kemer Beled�ye Başkan 
Adayı Özgürcan Çoban'da tek 
olarak oynadığı Harmandalı 
oyunu �le yoğun �lg� gördü.
Cumhur İtt�fakı MHP Beled�ye 
Başkan Adayı Muhammet 
Kökten, beled�ye mecl�s üyeler� 
�le geld�ğ� programda, kültürün 
yaşatılması neden�yle teşekkür 
ett�. Kökten'de beled�ye mecl�s 
üyeler� �le b�rl�kte bol bol 
oynadı.
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COŞKUN  KARABULUT

Ölçülü olmak her zaman iyidir. Sağlıklı ve mutlu bir yaşam için 
bunu gözetmeliyiz ve her şeyde her zaman ölçülü olmak hatta 
bir yaşam biçimi haline getirmeniz gerekmektedir. 
Atasözlerimizde bile bu öğütlenmiştir: " Azı karar, çoğu zarar."
Yeme'de içmede, ağlamada gülmede, iyilikte yardımda, 
ziyarette sohbette, yürümede koşmada, arkadaşlıkta 
dostlukta, aklınıza ne gelirse artık. Yerinde, kararında, 
tadında. Hem kendimiz için, beden sağlımız için, sağlıklı 
insani ilişkiler için, hem de karşımızdakini sıkmamak için, 
tadını kaçırmadan dostlukları sürdürebilmek için. Genel olarak 
bu böyle. Asıl gelmek istediğim konu başka. İşin kendimizle 
olan tarafı. Hem bireysel anlamda, hem toplumsal anlamda. 
Toplumsal anlamda olanlardan az buçuk yukarıda söz ettik. 
Kendimizle olan ölçülü olma konuları asıl ele almak istediğim. 
" Nefis" dediğimiz durum en çokta. Nefsimizin çektiği 
şeylerdeki tavrımız, duruşumuz ne olacak? En büyük ölçü 
gözetilecek yer burası. Öyle ki, bu nefis denilen şey,  ölçüyü 
gözetirsen dost, ölçüyü kaçırırsan en büyük düşman . 
Kararında verirsen her şey çok güzel. Doymak bilmez istekleri 
peşinden gidersen hüsran. Yeme içme durumu en çarpıcı 
örnek. Acıktığımızda ölçüyü kaçırmadan, vücudumuzu idare 
edecek kadar beslersek, sağlıklı bir şekilde yaşarız. Ama 
vücudu ha babam doldurursak şişer kalırız. Her türlü hastalık 
gelir bulur bizi. Zaten rahat oturup kalkamaz, yürüyemez hale 
geliriz. Bu böyle olduğu gibi, bir de " insanî" boyutu var. Ona 
gelelim .
Canımızın istediği, nefsimizin çektiği her şeyi idare edecek 
kadar, kararınca, ölçüyü kaçırmadan karşılamak. Bunun 
fazlası bize zarar verdiği gibi, başkasının hakkına da girmek 
olur. Yani karatından fazla yiyip içtiginiz, sahip olduğumuz her 
şey başkasının hakkına tecavüze girer ki asıl dikkat edilmesi 
gereken de budur. Nefsin isteklerini, yaşamımızı asgari 
düzeyde sürdürecek kadar yani gerektiği kadar karşılamamız 
, gerisini olmayana vermemiz öğütlenmiştir bütün dini 
kitaplarda. " İnfak" denilen şey de budur. Ölçü ölçü ölçü. 
Fazlasına sahip olmanın hiçbir faydası yok. Zararından 
başka. Nefsin hepsini ister. Daha daha ister. Ama ona yettiği 
kadarını verip, fazlasını ihtiyacı olana vermediğinde , bu 
fazlalık başına bela olur . 
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 HER ŞEYDE HER ZAMAN ÖLÇÜ
"azı karar çoğu zarar “

Son beş yılda açtığı Halkevler� 
�le sadece Feth�ye'n�n değ�l, 
tüm kamuoyunun takd�r�n� 
kazanan Feth�ye Beled�yes�, 
ş�md� de Yeş�lüzümlü 
mahalles�nde yen� b�r Halkev� 
açıyor.
Feth�ye Beled�ye Başkanı Al�m 
Karaca dönem�nde h�zmete 
açılan Feth�ye Kordon, Bahr�ye 
Üçok, Göcek, Karaçulha, 
Ölüden�z ve Ç�ftl�k halkevler�ne 
b�r yen�s� eklen�yor.
Her gün gelen zamlara 
rağmen çayın fiyatının halâ 1 
TL olduğu, d�ğer y�yecek ve 

FETHİYE'YE 7.Cİ HALKEVİ !

�çecekler�n de p�yasa 
fiyatlarının çok altında 
sunulduğu Feth�ye 
Beled�yes�'n�n Halkevler� z�nc�r� 
gen�şl�yor. Yeş�lüzümlü 
bölges�ndek� Halkev� çok kısa 
b�r süre �ç�nde h�zmet vermeye 
başlayacak.
Pazar akşamı Yeş�lüzümlü'dek� 
yurttaşlarla b�raraya gelen 
Feth�ye Beled�ye Başkanı Al�m 
Karaca; “Feth�ye'ye yen� b�r 
Halkev� daha açacak olmanın 
mutluluğunu ve gururunu 
yaşıyoruz. Yeş�lüzümlü'dek� 

Halkev� �le 7.c� Halkev�'m�z� 
açmış olacağız. 2019 yerel 
seç�mler�nden önce; 
emekl�m�z�n, emekç�m�z�n, 
öğrenc�m�z�n, yurttaşlarımızın 
yanında olacağımızın sözünü 
verm�şt�k, verd�ğ�m�z sözler� 
tek tek yer�ne get�r�yoruz. 
Karaot, Akmaz ve Koca Çalış 
halk plajları da sosyal 
beled�yec�l�k anlayışımızın b�r 
sonucuydu.
Ülke olarak maalesef çok 
sıkıntılı b�r ekonom�k sürec�n 
�ç�nde adeta boğuluyoruz. 
Özell�kle sab�t gel�rl� ya da dar 
gel�rl� kes�mler, �şç�ler, 
memurlar, emekl�ler, küçük 
esnaf, ev kadınları hayat 
pahalılığı neden�yle dışarıda 
b�r çay kahve �çemeyecek, b�r 
s�m�t b�le y�yemeyecek duruma 
geld�ler. B�z de Feth�ye 
Beled�yes� olarak, sosyal 
beled�yec�l�k anlayışımızın 
gereğ�, halkımızın derd�ne b�r 
nebze de olsa, derman olmaya 
çalışıyoruz. 2024 yerel 
seç�mler�nde halkımız b�ze b�r 
dönem daha başkanlık yapma 
görev� ver�rse, bundan sonra 
da dar gel�rl� yurttaşlarımızın 
yanında olacağız” ded�.

Feth�ye Beled�ye Başkanı ve 
aynı zamanda CHP'n�n 
Feth�ye Beled�ye Başkan adayı 
Al�m Karaca, beraber�ndek� 
heyetle b�rl�kte, 
Kordonboyu'nda ve çarşı 
bölges�ndek� esnafa 
z�yaretlerde bulundu. Feth�ye 
Beled�ye Başkanı Al�m 
Karaca'nın z�yaretler�ne CHP'l� 
bazı Mecl�s üyeler� de 
katıldılar. 

Dükkan sah�pler�, çalışanlar ve 
vatandaşlar tarafından �lg�yle 
karşılanan Beled�ye Başkanı 
ve CHP adayı Al�m Karaca, 
göreve geld�ğ� 2019 yılından 
bu yana gerçekleşt�r�len 
çalışmalar ve önümüzdek� 
döneme �l�şk�n planlamaları 
hakkında b�lg�ler aktardı.

Feth�ye Beled�ye Başkanı Al�m 
Karaca yurttaşlar �le 
sohbetler�nde “31 Mart'a kadar 
kalan dönemde CHP örgütü 
olarak çok çalışacağız ve rekor 
b�r oyla seç�leceğ�z. Görev 
sürem�z boyunca üç büyük 
felaket yaşadık. İk� yıllık 
pandem� sürec�nde 
beled�yen�n gel�rler� düştü, 
esnafımızdan uzun süre k�ra 
almadık. Hemen ardından ülke 
tar�h�m�z�n en büyük deprem 
felaket� yaşandı. 70 TIR ve 10 
kamyon �le gıda, g�y�m kuşam 
başta olmak üzere �ht�yaç 
maddeler�n� farklı �l ve �lçelere 
gönderd�k. 12 adet yaşam 
konteyner� �le 40 adet çadır 
gönderd�k. İskenderun'da 
seyyar  mutfak açıp onb�nlerce 
depremzedeye aş dağıttık. 
İlçem�ze yerleşen depremzede 
yurttaşlarımıza hem gıda, hem 
eşya, hem de ps�koloj�k destek 
h�zmet� verd�k. 
Cumhur�yet�m�z�n yaşadığı en 
büyük ekonom�k kr�zler�nden 
b�r�s�n� hala atlatab�lm�ş değ�l�z. 
Ama b�z tüm bunlara rağmen 
41 mahallede verm�ş 
olduğumuz sözler�n büyük 

ALİM KARACA, ESNAFA ZİYARETLERDE BULUNDU

kısmını yer�ne get�rd�k. Sosyal 
beled�yec�l�ğ�n gereğ� neyse 
onu yapmaya gayret ett�k. 3 
tane yen� halk plajı, 6 tane 
Halkev� açtık. Önümüzdek� 
günlerde 7. Halkev�'n� 
Yeş�lüzümlü halkının h�zmet�ne 
sunacağız” �fadeler�n� kullandı.

Büyükşeh�r �le uyumlu 
olmayan �lçe beled�yes� h�zmet 
üretemez

Esnafa bol kazanç ve hayırlı 
�şler d�lekler�nde bulunan, 31 
Mart Pazar günü yapılacak 
yerel seç�mlerde b�r oy kend�s� 
�ç�n, b�r oy da Bodrum 
Beled�ye Başkanı ve CHP 
Muğla Büyükşeh�r Beled�ye 
Başkan adayı Ahmet Aras  �ç�n 
�steyen Karaca; “Beş yıl öncek� 
yerel seç�m kampanyamızda 
2014-2019 yılları arasında 
yapılan h�zmet�n �k� katını 
yapacağız dem�şt�k, çok daha 
fazlasını yaptık. Büyükşeh�r �le 
uyumlu olmayan �lçe 
beled�yes� h�zmet üretemez. 
Sayın Osman Gürün �le b�rl�kte 
Feth�ye'de Cumhur�yet tar�h�n�n 
en büyük altyapı ve üstyapı 
çalışmalarını hayata geç�rd�k. 
Aynı uyumlu çalışmayı 
önümüzdek� dönemde Sayın 
Ahmet Aras  �le de 
yürüteceğ�z. Ahmet Aras 
başkanımız Muğla'da da, 
Feth�ye'de de sandıktan b�r�nc� 
çıkacak. B�z de bunun �ç�n 
el�m�zden gelen� yapacağız. 
Kend�s� de Feth�ye'ye gereken 
her türlü desteğ� verecek” ded�.
Esnaf z�yaretler�n� �lçen�n d�ğer 
bölgeler�nde de sürdüreceğ�n� 
bel�rten Başkan Karaca; 
''İlçem�z�n sosyal ve ekonom�k 
hayatında öneml� b�r rol 
oynayan küçük esnafımıza, 
özell�kle �ç�nde bulunduğumuz 
bu ekonom�k kr�z dönem�nde 
kolaylıklar d�l�yorum. Feth�ye'y� 
daha da güzel b�r �lçe hal�ne 
get�rmek �ç�n halkımızdan 
b�zzat tavs�yeler almaya özen 

göster�yoruz. Vatandaşlarımızı 
daha huzurlu ve mutlu edecek 
adımlara yönel�k öner�ler�n� 
d�nl�yoruz. Herhang� b�r 
konuda çalışmaya 
başlamadan önce �lk olarak 
halkımızı düşünüyoruz. 
Onların menfaatler� 
doğrultusunda yatırımlarımızı 
gerçekleşt�r�yoruz. Beled�ye 
olarak �ht�yaç duyulan 
h�zmetler� zamanında ve 

yer�nde olması �ç�n 
vatandaşlarımızla b�rl�k ve 
beraberl�k �ç�nde 
çalışmalarımıza devam 
edeceğ�z. Bugün Feth�ye 
ekonom�s�ne katkıda bulunan 
esnaf ve zanaatkârımızla 
b�raraya gelmekten büyük 
mutluluk duydum. Her b�r�n�n 
kazançlarının bereketl� 
olmasını d�l�yorum” �fadeler�n� 
kullandı.

Feth�ye Beled�ye Başkanı ve aynı 
zamanda CHP'n�n Feth�ye 
Beled�ye Başkan adayı Al�m 
Karaca, Atatürkçü Düşünce 
Derneğ� Feth�ye Şube Başkanı 
F�l�z Topçu �le Dernek yönet�m�n� 
Bahr�ye Üçok Parkı'ndak� Dernek 
b�nasında z�yaret ett�. Feth�ye 
Beled�ye Başkanı Al�m Karaca'nın 
z�yaret�nde CHP'l� bazı Mecl�s 
üyeler� de hazır bulundular. 
Karaca, z�yaret sırasında; “Ben de 
b�r ADD üyes�y�m. Buradak� 
herkes� a�lem g�b� görüyorum. 
Geçen 5 yıl zarfında Ankara'dan 
gönder�len müfett�şler b�z� h�ç boş 
bırakmadılar. Hatta b�r dönem 
ADD b�nası da araştırma konusu 
oldu. Ama ne olursa olsun Feth�ye 
Beled�yes� olarak ADD �le etle 
tırnak g�b�y�z. B�zler� bugün kabul 
ett�kler� �ç�n kend�ler�ne teşekkür 
ed�yorum” ded�.
ADD Feth�ye Şube Başkanı F�l�z 
Topçu da Başkan Karaca'ya 
z�yaretler� �ç�n teşekkür ederek; 
“Başkanımız görev süres� 
boyunca Derneğ�m�z �ç�n verd�ğ� 
tüm sözler� yer�ne get�rd�. Kend�s� 
yaptığımız tüm etk�nl�klere katılım 
sağladı. Ş�md� de Sayın 
Karaca'dan ADD b�nasında, 
çocuklarımızın ve gençler�m�z�n 
ders çalışab�lecekler� b�r etüd 
odası yapımı �ç�n destekler�n� 
bekl�yoruz.” ded�. 
Feth�ye Beled�ye Başkanı Al�m 
Karaca basın mensuplarına 
yaptığı açıklamada; “31 Mart 2024 
yerel seç�mler�nde Feth�ye halkı 
b�z�m b�r dönem daha görev 

KARACA, ADD ZİYARETİNDE 
GENÇLERE MÜJDE VERDİ

yapmamızı uygun görürse, 
çocuklarımız ve gençler�m�z �ç�n 
çok güzel projeler�m�z var. 
Geleceğ�m�z�n büyükler� olan 
çocuklarımızı ve gençler�m�z� 
bugüne kadar olduğu g�b� bundan 
sonra da asla �hmal etmeyeceğ�z. 
Onlar �ç�n öncel�kle Karagözler'de 
yepyen� b�r Gençl�k Merkez� 
açacağız. Gençl�k merkez� 
yaparak öğrenc�ler�m�ze ders 
yapma �mkanı, kütüphane ortamı 
sağlayacağız.
Sadece ADD b�nası �ç�nde değ�l, 
Feth�ye'n�n merkez� yerler� başta 
olmak üzere, müsa�t olan 
yerlerde, ücrets�z �nternet 
kullanab�lecekler� ve ders çalışıp, 
k�tap okuyab�lecekler� “K�tap 
Kafe”ler� h�zmete sokacağız.
İlçen�n �şlek ve özell�kle 
öğrenc�ler�n yoğun olduğu 
bölgeler�ne “akıllı, ücrets�z w�-fi 
d�rekler�” koyacağız. 
Gençler �ç�n e-spor turnuvaları 
düzenlemey� planlıyoruz. 
L�se öğrenc�ler� arasında ödüllü 
kar�katür ve kısa film yarışmaları 
düzenleyeceğ�z.
Küçük çocuklar �ç�n ayrıca 
haftasonlarında ve tat�l günler�nde 
geleneksel kukla, palyaço ve 
çocuk t�yatrosu etk�nl�kler� 
düzenlenecek.
Sadece gençler ve çocuklar �le 
�lg�l� değ�l, �k�nc� dönem�m�ze �l�şk�n 
tüm projeler�m�z� daha detaylı 
olarak önümüzdek� günlerde 
Feth�ye kamuoyu �le 
paylaşacağız” ded�.

Karaca; ''S�yaset İç�n Değ�l 
Feth�ye İç�n Yapıyoruz''
Feth�ye Beled�yes� tarafından 
İnc�rköy Mahalles�'nde yapımı 
tamamlanan İnc�rköy Cam��, 
düzenlenen törenle açıldı. 9 
ayda tamamlanan cam�n�n 14 
m�lyon TL'ye mal olduğu 
bel�rt�ld�.  Geçen yıl Haz�ran 
ayında temel� atılan İnc�rköy 

İNCİRKÖY CAMİİ TÖRENLE İBADETE AÇILDI 

Cam��'n�n yapımı 9 ayda 
tamamlandı. Feth�ye Beled�ye 
Başkanı Al�m Karaca'ya bölge 
halkından gelen talepler 
doğrultusunda yapımına 
başlanan İnc�rköy Cam��'nde 
aynı anda 350 k�ş�n�n �badet 
edeb�leceğ� bel�rt�ld�. Arsası 
hayırsever Ramazan Türkoğlu 
bağışlanan cam��n�n yapımına 
�ş �nsanları da katkıda bulundu. 
Açılış tören�ne Feth�ye Beled�ye 
Başkanı aynı zamanda CHP 
Feth�ye Beled�ye Başkan Adayı 
Al�m Karaca, Feth�ye İlçe 
Müftüsü Kam�l Oktay, CHP 
Feth�ye İlçe Başkanı Mustafa 
Koyuncu, �lçe yönet�m kurulu 
üyeler�, STK tems�lc�ler�, 
muhtarlar ve vatandaşlar 
katıldı. İlk olarak konuşan 
İnc�rköy Mahalle Muhtarı Orhan 
Orhon, “Cam�y� yaptırma ve 
yaşatma derneğ�ne arsayı 
vakfeden Ramazan Türkoğlu ve 
eş�ne teşekkür eder�m. 
Cam�m�z� kısa b�r sürede 
yaptıran Feth�ye Beled�ye 
Başkanı Sayın Al�m Karaca'ya, 
madd� destek veren tüm 
hayırseverlere teşekkür 
ed�yorum” ded�. 
CHP Feth�ye Beled�ye Başkan 
Adayı Al�m Karaca yaptığı 
konuşmada, “İnc�rköy 
muhtarımı görev� bırakmaması 
�ç�n �kna etmeye çalıştım ama 
kend�s� sağlık sorunu yüzünden 
bırakmak zorunda kaldı. 
H�zmetler�nden dolayı kend�s�ne 
teşekkür eder�m. İtfa�ye araçları 
buradan geçerken zorluk 
yaşıyordu.  Buradak� cam�n�n 
yıkılmasını b�z �stemed�k, CHP 
cam� yıkıyor d�ye haber 
yapacaklardı. Bunun önüne 
geçmek �ç�n b�z yapmak 
�stemed�k. Ancak destek �ç�n 
el�m�zden gelen� yapmaya 
hazırız. Gençler�m�ze çok güzel 
b�r gençl�k merkez� yapacağız. 
Öğrenc�ler�m�ze destek amaçlı 
burslar vermeye devam 
edeceğ�z. Bugünkü yapmış 
olduğumuz bu cam�y� de 
hayırseverler�m�z sayes�nde 
yapıyoruz. 41 mahallem�ze 
h�zmet ed�yoruz ve b�z 
yaptıklarımızı s�yaset �ç�n değ�l 
Feth�ye �ç�n yapıyoruz. İht�yaç 
sah�b� olan herkese el�m�z� 
uzatıyoruz” �fadeler�n� kullandı. 
Konuşmaların ardından Feth�ye 
İlçe Müftüsü Kam�l Oktay 
tarafından ed�len duanın 
ardından, İnc�rköy Cam��'n�n 
açılış kurdeles� kes�ld�.
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Kökten, “Feth�ye'n�n İl 
Olab�lmes� İç�n S�l Baştan 
Çalışmalar Yapacağız”
Cumhur İtt�fakı M�ll�yetç� 
Hareket Part�s� (MHP) Feth�ye 
Beled�ye Başkan Adayı 
Muhammet Kökten, projeler�n� 
ve beled�ye mecl�s üyeler�n�, 
seçmen �let�ş�m merkez�nde 
düzenlenen program �le tanıttı. 
Başkan Adayı Kökten, 
“Feth�ye'n�n kron�kleşen 
sorunlarını �kt�dar gücüyle 
çözeceğ�z” şekl�nde �fadeler 
kullandı. 
Gerçekleşen organ�zasyona 
AK Part� Muğla M�lletvek�l� 
Yakup Otgöz, AK Part� Muğla 
esk� M�lletvek�l� Hasan Özyer, 
AK Part� Muğla İl Başkanı 
Gültek�n Akça, MHP Muğla İl 
Başkanı Oğuz Akarfırat, AK 
Part� Feth�ye İlçe Başkanı 
Murat Çağlar Ayıkol, MHP 
Feth�ye İlçe Başkanı 
Abdulkad�r Tek�n, Büyük B�rl�k 
Part�s� Feth�ye İlçe Başkanı 
İsma�l Tombak, Seyd�kemer 
Beled�ye Başkanı aynı 
zamanda Cumhur İtt�fakı AK 
Part� Seyd�kemer Beled�ye 
Başkan Adayı Bayram Önder 
Akden�zl�, yönet�m kurulu 
üyeler�, beled�ye mecl�s üyes� 
adayları, part�l�ler ve 
vatandaşlar katıldı. İlk olarak 
saygı duruşunda bulunulup, 
İst�klal Marşımız söylend�. 
Ardından �l ve �lçe başkanları 
selamlama konuşması yaptılar. 
FETHİYE'NİN BİR 5 YIL DAHA 
BEKLEMEYE TAHAMMÜLÜ 
YOK
AK Part� Muğla M�lletvek�l� 
Yakup Otgöz yaptığı 
konuşmada, “Buradan 
görüyorum k� Feth�ye kararını 
verm�ş. Feth�ye'n�n b�r 5 yıl 
daha beklemeye tahammülü 
yok. AK Part� 20 yıldan bu 
yana �kt�darda ama Feth�ye h�ç 
�kt�darla buluşmadı. Bakınız 
yanı başımızda Seyd�kemer 
var. Daha önce b�r beldeyd� 
ama �kt�darın sayes�nde 

BAŞKAN ADAYI KÖKTEN, MECLİSİNİ VE PROJELERİNİ TANITTI

nerelere geld�. Muhammet 
başkanın bakanlıklardak� tüm 
�şler�n� ayrıca Feth�ye'ye 
h�zmet etmek adına el�m�zden 
gelen� yapmaya hazırız. B�rl�k 
beraberl�k �çer�s�nde bu seç�m� 
kazanacağımıza �nanıyorum” 
ded�. 
SORUNLARIN ÇÖZÜMÜ İÇİN 
FETHİYE'NİN ARTIK İKTİDAR 
İLE BULUŞMASI LAZIM
AK Part� Muğla esk� M�lletvek�l� 
Hasan Özyer konuşmasında, 
“S�yaset b�r h�zmet etme 
aracıdır. Feth�ye son yıllarda 
�nanılmaz b�r şek�lde büyüdü. 
Bunun yanında sorunları da 
büyüdü. Daha çok göç aldı ve 
sorunları da beraber�nde 
get�rd�. Sorunların çözümü �ç�n 
Feth�ye'n�n artık �kt�dar �le 
buluşması lazım. Muhammet 
başkanın aday olduktan sonra 
çalışmalarını görüyorum. 
B�zler de Feth�ye �ç�n el�m�zden 
gelen� yapacağız. Her zaman 
kend�s�ne destek olacağız. 
Yerel seç�mlerde Feth�ye ve 
Muğla'yı �kt�dar �le 
buluşturacağımıza olan 
�nancım tamdır” d�ye konuştu. 
TURİZMİN 12 AY OLMASI 
İÇİN ÇABA GÖSTERECEĞİZ
Cumhur İtt�fakı MHP Feth�ye 
Beled�ye Başkan Adayı 
Muhammet Kökten 
açıklamasında, “Ben ve 
ek�b�m, seç�mlere kadar 
sıkmadık el çalmadık kapı 
bırakmayacağız. Ş�md�ye 
kadar çözülmeyen sorunlar 
�ç�n gece gündüz çalışacağız. 
Arkamızdak� �kt�dar gücüne 
güvend�ğ�m�z� söyleyenler, tab�� 
k� güveneceğ�z. Kron�kleşen 
sorunların, �kt�darın gücü 
olmadan çözülemeyeceğ�n� 
b�l�yoruz. B�z proje üreteceğ�z. 
Halkın yanında, rantın 
karşısında olacağız. 30 yıldan 
ber� çözülmeyen sorunları 
çözeceğ�z. Sanay� ve yat 
çekek yerler�n� STK'ların 
görüşler�n� alarak taşıyacağız. 
Şeh�r merkez�ne 

kazandıracağımız katlı otopark 
trafik sorununu çözeceğ�z. 
Alternat�f yol �le Ölüden�z'�n yol 
sorununu çözeceğ�z. 
Feth�ye'ye yakışır b�r stadyum 
yapacağız. Çalışan 
anneler�m�z �ç�n kreşler 
yapacağız. Beled�ye 
personel�ne seslenmek 
�st�yorum, onların hakkını her 
zaman savunacağım. M�llet 
bahçeler� yapacağız. Halk 
evler�n�n sayısını arttıracağız. 
Bu h�zmetlerden tüm halkımız 
faydalanacak. Fuar ve kongre 
merkezler� yaparak, tur�zm�n 
12 ay olması �ç�n çaba 
göstereceğ�z. Feth�ye'de 
körfez tem�zl�ğ� artık b�r seç�m 

vaad� olamamalıdır. Körfez�n 
tem�zl�ğ� �ç�n söz verenler 
ş�md�ye kadar neden 
yapmadılar. B�z b�ze yeter�z 
d�yenler 20 yıldan bu yana 
neredeyd�n�z. Feth�ye'm�z�n b�r 
5 yıl daha kaybetme lüksü 
yoktur. S�zlere söz ver�yorum, 
yen�den bu körfezde 
yüzüldüğü günler� göreceğ�z. 
Feth�ye'n�n �l olab�lmes� �ç�n s�l 
baştan çalışmalar yapacağız” 
şekl�nde konuştu. 
Coşkulu geçen programın son 
bölümünde Cumhur İtt�fakı 
Feth�ye Beled�ye mecl�s üyeler� 
tek tek anons ed�ld� ve 
sahneye çağrıldı.

Cumhur İtt�fakı M�ll�yetç� 
Hareket Part�s� (MHP) Feth�ye 
Beled�ye Başkan Adayı 
Muhammet Kökten, yaptığı 
açıklamada çalışmalarını 
değerlend�rd�. 
Feth�ye Beled�ye Başkanı aynı 
zamanda CHP Feth�ye Başkan 
Adayı Al�m Karaca'nın, 
“H�zmet uyumlu büyükşeh�r ve 
�lçe beled�yeler� �şb�rl�ğ�nde 
gel�r” açıklamasına karşılık; 
Cumhur İtt�fakı MHP Feth�ye 
Beled�ye Başkan Adayı 
Muhammet Kökten, asıl 
h�zmet�n merkez� hükümet 
kanalıyla geleceğ�n� söyled�. 
Seyd�kemer'�n 10 yıllık süreçte 
öneml� b�r gel�şme 
kaydett�ğ�n�n altını ç�zen 
Başkan Adayı Kökten, Feth�ye 
projeler ürett�kler�n� vurguladı. 
Cumhur İtt�fakı MHP Feth�ye 
Beled�ye Başkan Adayı 
Muhammet Kökten yaptığı 
açıklamada, “Feth�ye'de c�dd� 
b�r �mar problem� var. Mahalle 
z�yaretler�m�zde 
vatandaşlarımız sürekl� bu 
konuyu �let�yorlar. Bu konuda 
görüştüğümüz vatandaşlara 
söz verd�k. Projeler�m�z� 
uygulayıp �mar sorunlarını 
çözeceğ�z. Önümüzdek� hafta 
bakanımız �le görüşüp, konu 
hakkında b�lg�ler aktaracağız. 
Bu sorunların tamamını 
ortadan kaldıracağız” ded�. 

KÖKTEN, “HİZMET HÜKÜMET 

DESTEĞİ İLE GELİR”

HİZMET İÇİN MERKEZİ 
HÜKÜMET ŞART
Başkan Karaca'nın 
açıklamasına da cevap veren 
Başkan Adayı Kökten, “Asıl 
h�zmet merkez� hükümet 
kanalı �le sağlanır. En �y� 
örneğ� �se yakınımızda 
bulunan Seyd�kemer… Bu 
�lçen�n son 10 yılda geld�ğ� 
durumu göz önünde 
bulundurup, sonrasında da 
Feth�ye'ye bakarsak durumu 
anlayab�l�yoruz. Seyd�kemer 
şu anda müth�ş b�r h�zmet 
alıyor. Feth�ye'n�n �se b�r 
h�zmet aldığını 
düşünmüyorum. Bu yüzden 
Feth�ye �ç�n çalışıp projeler 
üretmek �st�yoruz” d�ye 
konuştu.

Zafer Part�s� Genel Başkanı 
Prof. Dr. Üm�t Özdağ, 3’lü 
Masa programına konuk oldu. 
Feth�ye TV ve FRT TV ortak 
yayını �le ekranlarda olan 3’lü 
Masa programının konuğu 
Zafer Part�s� Genel Başkanı 
Üm�t Özdağ oldu. Feth�ye 
z�yaret� dah�l�nde programa 
konuk olan Genel Başkan 
Özdağ; Ayyıldız Gündem 
Gazetes� Köşe Yazarı Gürhan 
Ceng�z, Gerçek Feth�ye 

GENEL BAŞKAN ÖZDAĞ, 3’LÜ MASAYA KONUK OLDU 

Gazetes� Haber Müdürü 
Emrullah Gök, Feth�ye TV 
Genel yayın yönetmen� Sedat 
Ünal’ın sorularını yanıtladı. 
EKONOMİK VE POLİTİK 
DENGELERİ 
BOZUYORGöçmen sorununa 
yönel�k değerlend�rmelerde 
bulunan Özdağ, “Sığınmacı 
pol�t�kasını çözemezsek, d�ğer 
h�çb�r sorunu çözemey�z. Tur�st 
olarak ülkem�ze gelmeler�ne 
�t�razımız yok. B�z bunu teşv�k 

de ed�yoruz. Ama göçmen 
olarak gel�p, bu yurdun eğret� 
parçası olmalarına hayır 
d�yoruz. Bu �çer�dek� ekonom�k 
ve pol�t�k dengeler� bozuyor. 
Kend� ülken�z ve �lçen�zde 
güven �çer�s�nde olmanız 
gerek�rken, Ortadoğu’nun b�r 
noktasından gelen k�ş�ler s�z�n 
huzurunuzu kaçırıyor. B�rçok 
olay da 
g�zlen�yor” d�ye konuştu.

İy� Part� Feth�ye Beled�ye 
mecl�s üyes� Ayşe Ç�ft� yaptığı 
açıklamayla part�s�nden �st�fa 
ett�ğ�n� açıkladı. 
Açıklamasında s�yaset�n�n her 
zaman b�r yer�nde olmaya 
devam edeceğ�n� bel�rten Ç�ft� 
şu �fadeler� kullandı;
“S�z değerl� basın 
mensubumuz; üyes� olduğum 
�y� part�den �st�fa ett�ğ�m� 
s�zlere b�ld�rmek �ster�m. Akt�f 
s�yasette yer aldığım �lk 
günden �t�baren şahsımdan 
es�rgemed�ğ�n�z destek ve 
dostluklarınızdan ötürü s�zlere 
m�nnettarım. Üyel�ğ�mden �st�fa 
etm�ş olmam ve aldığım karar 
�le s�yasette akt�f görevler 
almak �stemem s�yaset� 
bırakmış olduğum anlamına 
gelmez aks�ne b�r kadın olarak 
bugüne kadar aldığım tüm 
değerl� görevler�n bana kattığı 

AYŞE ÇİFTÇİ, İYİ PARTİ'DEN İSTİFA ETTİ

tecrübe ve deney�m �le Feth�ye s�yaset�n�n her zaman b�r yer�nde 
olmaya devam edeceğ�m� s�zler �le paylaşmak �ster�m. Saygı ve 
sevg�ler�mle b�r kez daha s�zlere teşekkür ed�yorum”
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AHMET BESEREK

Önümüzdek� bu seç�m� k�m kazanacak d�ye herkes merak ed�yor değ�l 
m�? Ben, bu seç�m� Barabba' nın kazanacağına em�n�m. Öncel�kle s�z� 
tar�h� b�r yolculuğu çıkarıp, s�ze Barabba' nın k�m olduğunu anlatayım. 
Roma İmparatorluğu dönem�nde, bundan tam 2000 yıl önces�, 
Hazret-� İsa zamanında, bugünkü F�l�st�n, Lübnan ve Sur�ye toprakları, 
Roma İmparatorluğunun b�r eyalet� �d�. Hazret-� İsa, Roma tanrılarına 
tapmadığı ve mevcut kurulu düzen sah�b� Yahud�lere karşı yen� b�r d�n 
get�rd�ğ� �ç�n, Yahud�ler tarafından �hbar ed�lm�ş ve yakalanmış ve 
Roma Kanunlarına göre, Roma tanrılarına tapmadığı �ç�n, çarmıha 
ger�lerek �damına karar ver�lm�şt�r. Hazret-� İsa aleyh�sselam, 
�nsanlara faydadan başka h�çb�r zararı olmayan Allah'ın 
peygamber�d�r. Hastaları �y�leşt�rm�ş; ölüler� d�r�lm�ş ve nefes�, sözler� 
ve el� ş�fa kaynağı olan mükemmel b�r �nsan ve Allah'ın elç�s�d�r. 
Çevres�ndek� �nsanlar, ondan �y�l�kten başka b�r zarar görmem�şlerd�r. 
Aynı dönemde ve zamanda yaşayan Barabba da, hırsız, gaspçı, 
tecavüzcü ve k�ralık kat�ll�k yapan b�r serser� hayduttur. Roma 
Kanunlarına göre yargılanmış ve suçu sab�t görülmüş ve o da 
çarmıha ger�lerek �damına karar ver�lm�şt�r. Bu Eyalet�n Roma 
İmparatorluğu val�s�, bu �k� ölüm mahkumunu huzuruna aldırmış ve 
şehr�n �ler� gelenler�n� sarayında toplayarak, onlara şöyle b�r tekl�fte 
bulunuyor: D�york�, "Roma İmparatoru, bana yılda ölüme mahkum 
ed�lm�ş b�r mahkumu affetme hakkı tanıdı; Ey halkın �ler� gelenler� �şte 
önünüzde, Hazret- İsa ve Barabba, bu �k� k�ş�den b�r�s�n� ölümden 
affetmek hakkımı kullanmak �st�yorum. Ama k�m�n affed�leceğ�n�n 
terc�h�n� s�ze bırakıyorum. Hang�s�n� affedey�m, hang�s�n� �dam 
edey�m?" Halkın �ler� gelenler� �ç�nde b�r uğultu ve b�r tartışma çıkar; 
sonra yapılan oylama sonucu, oy çokluğu �le Barabba' nın affı 
�stenm�ş ve Barabba salıver�lm�ş ve Hazret-� İsa' nın ölüme mahkum 
ed�lmes�ne oy çokluğu �le halk karar verm�şt�r. Yan� seç�m� Barabba 
kazanmıştır. Ş�md� sıra bu halkta; yarın bu seç�m� k�m kazanacak 
Bana göre en kuvvetl� aday, Barabba' nın ruhunu ve yapısını en �y� 
tems�l� kend�s�nde tevarüs ett�rm�ş; hırsızlığı, soygunculuğu, haksızlığı 
ve yolsuzluğu, haraç toplamayı görev�n�n �cabı sayan, k�rl� çevrelerle 
bağını kurmuş; oyunu para �le satanlardan oy satın almış; her türlü 
menfaat gruplarıyla anlaşmaya varmış ve bu şehr�n ve halkın madd� 
�mkanlarını kend�s�ne ve suç ortakları destekç�ler�ne vaat etm�ş ve 
etmekten ger� durmayan b�r aday bu seç�m� kazanacaktır. Bu seç�m� 
kazanmak �ç�n el�ndek� k�rl� parayı �sted�ğ� kadar harcamış, satın 
alınacak k�ş�ler� satın almış, tehd�t ed�lecekler� tehd�t etm�ş, rant 
kapılarını suç ortaklarına paylaştıracak b�r aday, bu seç�m� açık ara 
zaferle kazanacaktır. Halka yapacağı h�zmet� ve projes� olmasa b�le, 
bu aday "başkan" olduğunda, eğer çalmayacaksa, yolmayacaksa, k�rl� 
�l�şk�lere g�rmeyecekse, kend�s�n� anlatacağı ve �kna edeceğ� b�r halk 
tabakası ortada görünmüyor. Ortada görünenler de, "ben�m şu kadar 
oyum var, k�m bana ver�rse, oyları onlara verd�r�r�m d�yen sürüler�n 
�t�bar gördüğü b�r toplumda yaşamıyor muyuz? Herkes b�ze "çok 
güçlü, çok büyük" d�ye b�r�n� b�ze gösterm�yor mu? ….  Hazret-� İsa' ya 
karşı Barabba' yı seçen k�ş�ler, halkın �ler� gelenler� ve çoğunluğu �d�. 
Çünkü, herkes�n Barabba �le k�rl� b�r �l�şk�s� vardı. Hazret-� İsa'dan 
�steyemeyecekler� ve kabul ett�remeyecekler� şeyler� Barabba'ya 
rahatça yaptırab�lme heves� ve düşünces�, Barabba' yı terc�h ett�rd�. 
Ş�md� de, bu seç�mde Barabba g�b� b�r soyguncu ve haraççı b�r aday 
bulduğumuzda, artık onun seç�m� kazanacağından k�mse şüphe 
etmemel�d�r.

GÜNDEM
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BU SEÇİMİ BARABBA KAZANACAK

Cumhur İtt�fakı Seyd�kemer 
Beled�ye Başkan Adayı ve 
Seyd�kemer Beled�ye Başkanı 
B. Önder Akden�zl�, mevcut 
beled�ye mecl�s üyeler� ve 
mecl�s üyes� adaylarıyla b�r 
araya geld�.
Cumhur İtt�fakı Seyd�kemer 
Beled�ye Başkan Adayı ve 
Seyd�kemer Beled�ye Başkanı 
B. Önder Akden�zl�, Teras Kafe 
ve Restaurantta, 31 Mart Yerel 
Seç�m Çalışmaları 
kapsamında mevcut beled�ye 
mecl�s üyeler� ve mecl�s üyes� 
adaylarıyla b�r araya geld�. 
Düzenlenen programa 
Seyd�kemer Beled�ye Başkan 
Yardımcısı Mustafa Karakuş, 
AK Part� Seyd�kemer İlçe 
Başkanı Al� Büklü, MHP 
Seyd�kemer İlçe Başkanı 
Mehmet Arıç ve AK Part� İlçe 
Kadın Kolları Başkanı Zeynep 
Yalçınsoy da katıldı. 
Düzenlenen programda 
konuşan Başkan Akden�zl�, 
seç�m çalışmalarını ve 
hedefler�n� anlattı.
Programda konuşan Başkan 
Akden�zl�, vefat eden 
Seyd�kemer Beled�ye Mecl�s 
Üyeler� Yusuf Y�ğ�t ve Hasan 
Ş�mşek'� de unutmadı. Başkan 
Akden�zl�; “B�l�nd�ğ� üzere 
Seyd�kemer Beled�ye 
Mecl�s�nde 4 yılı Beled�ye 

Seyd�kemer Beled�ye Başkanı 
aynı zamanda Cumhur İtt�fakı 
AK Part� Seyd�kemer Beled�ye 
Başkan Adayı Önder 
Akden�zl�'n�n seçmen �let�ş�m 
merkez� törenle açıldı. Yoğun 
b�r katılımın olduğu programda 
yapılan konuşmalarda b�rl�k ve 
beraberl�k mesajları ver�ld�. 
Cumhur�yet Mahalles� İnönü 
Caddes� üzer�ndek� seçmen 
�let�ş�m merkez�n�n açılışına AK 
Part� Muğla M�lletvek�l� Yakup 
Otgöz, AK Part� Seyd�kemer 
İlçe Başkanı Al� Büklü, 
M�ll�yetç� Hareket Part�s� 
Seyd�kemer İlçe Başkanı 
Mehmet Arıç, Cumhur İtt�fakı 
MHP Feth�ye Beled�ye Başkan 
Adayı Muhammet Kökten, 
yönet�m kurulu üyeler�, part�l�ler 
ve vatandaşlar katıldı. 
Seyd�kemer'e yapılan 
çalışmaları anlatan 
Seyd�kemer Beled�ye Başkanı 
aynı zamanda Cumhur İtt�fakı 
AK Part� Seyd�kemer Beled�ye 
Başkan Adayı Önder Akden�zl�, 
projeler� hakkında da b�lg�ler 
aktardı. 
Saygı duruşunda bulunulup, 
İst�klal Marşımızın söylend�ğ� 
etk�nl�k MHP Seyd�kemer İlçe 
Başkanı Mehmet Arıç ve AK 
Part� Seyd�kemer İlçe Başkanı 
Al� Büklü'nün konuşması �le 
devam ett�. Ardından kürsüye 
gelen AK Part� Muğla 
M�lletvek�l� Yakup Otgöz, 
“Öncel�kle beled�ye başkan 
aday adaylarımıza teşekkür 
ed�yorum. Seç�me sayılı günler 
kaldı. Bu süreçte çalmadık 
kapı bırakmamalısınız. 
Halkımız burada bana 9 yıl 
beled�ye başkanı olma yetk�s�n� 
verd�. Genel seç�mlerde de 
Muğla m�lletvek�l� olarak 
mecl�se gönderd�n�z. S�z 
görev�n�z� yaptınız, ş�md� sıra 
b�zde” ded�. 
SEÇİM İLETİŞİM 
MERKEZİMİZ SADECE 
CUMHUR İTTİFAKI'NIN 
DEĞİL HALKIMIZIN 
BULUŞMA NOKTASIDIR  
Beled�ye mecl�s üyes� 
adaylarının tanıtımının 
ardından meydanda toplanan 
kalabalığa seslenen 
Seyd�kemer Beled�ye Başkanı 
aynı zamanda Cumhur İtt�fakı 
AK Part� Seyd�kemer Beled�ye 
Başkan Adayı Önder Akden�zl�, 
“Emanet� devraldığım günden 
bu yana Seyd�kemer'�m�ze 

SEÇİM İLETİŞİM MERKEZİ TÖRENLE AÇILDI 

h�zmet ed�lmek adına özver� �le 
çalışıyoruz. Eser ve h�zmet 
beled�yec�l�ğ�nde yola 
durmadan devam ed�yoruz. Bu 
yolculuk, b�z�m Seyd�kemer'e 
olan sevdamızın h�kayes�d�r. 
Geleceğ�m�z ve çocuklarımız 
�ç�n bugün yola düşme 
günüdür. Seç�m �let�ş�m 
merkez�m�z sadece Cumhur 
İtt�fakı'nın değ�l halkımızın 
buluşma noktasıdır. 
Kapılarımız kıymetl� 
vatandaşlarımıza sonuna 
kadar açıktır” ded�. 
BİLGİ VE TECRÜBEYLE 
ÇALIŞMAYA GELİYORUZ
Konuşmasını sürdüren 
Akden�zl�, “Oy oranlarımızı 
arttırma adına beled�ye mecl�s 
üyes� arkadaşlarımız �le b�rl�kte 
rehavete kapılmadan 
çalışacağız. Türk�ye'n�n yen� 
yüzyılında Cumhur�yet�m�z�n 
kurucusu Mustafa Kemal 
Atatürk ve s�lah arkadaşlarının 

açtığı yolda, bölgem�z� çağdaş 
meden�yetler�n üzer�ne 
çıkarmak �ç�n b�lg� ve 
tecrübeyle çalışmaya 
gel�yoruz. Aydın Ayaydın 
başkanım �le büyükşeh�r 
beled�yes�n� de kazanarak 
kron�kleşm�ş sorunlarımızı 
çözüme kavuşturmak �st�yoruz. 
Devam etmek de olan 
projeler�n de tak�pç�s� olacağız. 
Kolay ulaşılan kurumsal 
beled�yec�l�k hayal�m�z� 
gerçekleşt�receğ�z” şekl�nde 
�fadeler kullandı. 
SEYDİKEMER'İN MARKA 
DEĞERİNİ ARTTIRACAĞIZ
Akden�zl� sözler�n� şöyle 
sürdürdü; 
“İnsan ve h�zmet odaklı 
beled�yec�l�k anlayışına devam 
edeceğ�z. Bulunduğumuz 
caddede düzenlemeler 
yaparak, şehr�m�ze yakışır b�r 
hale get�receğ�z. Her 
mahallem�ze b�r sosyal tes�s 

kazandıracağız. Saklıkent 
sey�r terası ve telefer�k projes� 
�le Seyd�kemer'�n marka 
değer�n� arttıracağız. Eşen 
Çayı'nın ıslahı �le �lçe 
merkez�m�z� görsel b�r caz�be 
merkez� hal�ne get�receğ�z. Her 
zaman halkımızın h�zmetkarı 
olacağımıza söz ver�yoruz. 
B�rl�kte yürüyeceğ�z, b�rl�kte 
kazanacağız. Açılışımıza 
katılan herkese teşekkür 
ed�yorum.”
Ed�len duanın ardından 
seçmen �let�ş�m merkez�n�n 
açılış kurdeles� AK Part� Muğla 
M�lletvek�l� Yakup Otgöz, 
Seyd�kemer Beled�ye Başkanı 
aynı zamanda Cumhur İtt�fakı 
AK Part� Seyd�kemer Beled�ye 
Başkan Adayı Önder Akden�zl�, 
Cumhur İtt�fakı MHP Feth�ye 
Beled�ye Başkan Adayı 
Muhammet Kökten ve beled�ye 
mecl�s üyes� adayları 
tarafından kes�ld�.

Cumhur İtt�fakı Seyd�kemer 
Beled�ye Başkan Adayı ve 
Seyd�kemer Beled�ye Başkanı 
B. Önder Akden�zl�, seç�m 
çalışmaları kapsamında 
Uğurlu Sanay� S�tes�'ndek� 
esnafları ve �lçede faal�yet 
gösteren esnafları z�yaret ett�. 
31 Mart Yerel Seç�m 
çalışmalarına hız kesmeden 
devam eden Cumhur İtt�fakı 
Seyd�kemer Beled�ye Başkan 
Adayı ve Seyd�kemer Beled�ye 
Başkanı B. Önder Akden�zl�, 
Uğurlu Sanay� S�tes�'ndek� 
esnafları z�yaret ed�p hayırlı 
�şler d�led�. 
Başkan Akden�zl�'ye 
z�yaretler�nde Beled�ye Başkan 
Yardımcısı Mustafa Karakuş, 
MHP Seyd�kemer İlçe Başkanı 
Mehmet Arıç, AK Part� Gençl�k 
Kolları Başkanı Ramazan Sıtkı 
Ülker, Beled�ye Mecl�s Üyeler� 
ve Mecl�s Üyes� Adayları, 
Cumhur İtt�fakı Teşk�latları eşl�k 
ett�. Esnaf ve vatandaşlarla 
sohbet eden Başkan Akden�zl�, 
esnafın talepler�n� d�nled�. 
Burada b�r açıklama yapan 

AKDENİZLİ, ESNAFIN TALEPLERİNİ DİNLEDİ

Başkan Akden�zl�, Seyd�kemer 
�ç�n canla başla çalıştıklarını 
söyled�. Başkan Akden�zl�; 
“Seç�m çalışmalarımıza devam 
ed�yoruz. B�zler zaten sürekl� 
esnafımızla, vatandaşlarımızla 
b�r aradayız. Bugün de hem 
mevcut mecl�s üyeler�m�z ve 
mecl�s üyes� adaylarımızla 
esnafımıza hayırlı �şler d�ley�p, 
talepler�n� d�nled�k. 
Hemşehr�ler�m�z�n ve 
esnafımızın talep ve öner�ler� 
b�zler �ç�n çok öneml�.Onlardan 
gelen öner�ler� oldukça 
önems�yor, talepler�n� anında 
yer�ne get�rmeye özen 
göster�yoruz. Cumhur 
İtt�fakımızla omuz omuza, 
gönül gönüle çalışıyoruz. 
Seyd�kemer'�m�z �ç�n el ele, 
b�rl�k beraberl�k �çer�s�nde 
çalışmaya devam edeceğ�z” 
ded�.
Başkan Akden�zl�'n�n 
z�yaret�nden duyduğu 
memnun�yet� d�le get�ren 
esnaflar, Akden�zl� ve ek�b�ne 
başarılar d�led�. 

AKDENİZLİ, BELEDİYE MECLİS ÜYESİ 
ADAYLARIYLA BİR ARAYA GELDİ

Mecl�s Üyel�ğ�, son 1 yılda da 
Beled�ye Başkanı olarak görev 
yapmaktayım. Bu süreçte 
hayatını kaybeden 2 tane 
ağabey�m�z oldu. Kend�ler�ne 
Allah'tan rahmet d�l�yorum” 
ded�.
Seyd�kemer'de h�zmet ve eser 
s�yaset� anlayışının devam 
edeceğ�n� aktaran Başkan 
Akden�zl� şu �fadeler� kullandı: 
“31 Mart Yerel seç�mler� �ç�n 
yen� b�r mecl�s üyes� ek�b� 
oluşturduk. Bunun �ç�nde 
ayrılan arkadaşlarımız oldu, 
yola yen� devam ett�ğ�m�z 
arkadaşlar oldu. Bugüne kadar 
b�z�mle görev yapan, b�z�mle 

b�rl�kte Seyd�kemer'�m�ze 
h�zmet etmek �ç�n geces�n� 
gündüzüne katan tüm 
arkadaşlarıma teşekkür 
ed�yorum. İnşallah 31 Mart 
Seç�mler�nde rekor b�r oy 
oranına hep b�rl�kte 
ulaşacağız.  Seyd�kemer'�m�z� 
önümüzdek� 5 yılda hep 
beraber yönetmek, yen�den 
�nşa etme fırsatını bulacağız.”
BAŞKAN AKDENİZLİ: “EN 
YAKIN RAKİBİMİZE 30 BİN 
OYLA FARK ATACAĞIZ”
Seyd�kemer'de yaklaşık 51 b�n 
oy oranı olduğunu kaydeden 
Başkan Akden�zl�; “Bunun 
yaklaşık 45 b�n�n� net oy oranı 
olarak kullanılacağını 
düşünüyoruz. Seyd�kemer'de 
hemen hemen her part�n�n b�r 
adayı var. Ama 2 tane c�dd� 
adayı olan part� var.  
Bunlardan b�r� CHP, d�ğer� İYİ 
Part�. Ama b�ze en yakın 
rak�b�m�ze 30 b�n oyla fark 
atacağız. Bunu da hep b�rl�kte 
yapacağız. Bunun devamında 
da b�z eğer bu oyu alırsak 
D'Hondt S�stem�ne göre b�z 
25'te 25 mecl�s üyes� 
çıkartıyoruz. Bugüne kadar 
b�ze oy verm�ş Seyd�kemerl� 
hemşehr�ler�m�z b�zlere 
yen�den oy verecekler. Ama 
burada en öneml�s� şu; bugüne 
kadar b�ze oy vermem�ş, 
b�z�mle b�rl�kte olmamış 
�nsanların da oyunu almak. 
Bunun �ç�n de ayrıştırıcı değ�l 

b�rleşt�r�c� olacağız. B�z�m 
seç�mle �lg�l� b�r sıkıntımız yok 
ama bu b�z� rehavete 
düşürmes�n. Ben 
Cumhurbaşkanımız Sayın 
Recep Tayy�p Erdoğan'a b�r 
söz verd�m. Türk�ye'n�n en 
büyük oy ortalamasını 
alacağım d�ye. Bu zafer� de 
s�zlerle b�rl�kte yapacağımıza 
�nanıyorum” d�ye konuştu.
Seç�m çalışmalarını yürütürken 
kucaklayıcı olunması 
gerekt�ğ�n� �fade eden AK Part� 
Seyd�kemer İlçe Başkanı Al� 
Büklü; “Herkese kapımızı 
açmamız lazım. B�z herkes� 
kucaklamaya gel�yoruz. 
Seyd�kemer'de Gerçek 
Beled�yec�l�ğ� devam ett�rmeye 
gel�yoruz. Ahenk ve uyum 
�ç�nde yolumuz açık olsun” 
ded�.  
Programda konuşan MHP İlçe 
Başkanı Mehmet Arıç, Cumhur 
İtt�fakı olarak 31 Mart akşamı 
büyük b�r oy alarak Türk�ye 
rekoru kıracaklarını �fade ett�. 
İlçe Başkanı Arıç, Cumhur 
İtt�fakı Seyd�kemer Beled�ye 
Başkan Adayı B. Önder 
Akden�zl� �le sahada olup, kapı 
kapı dolaşıp, çalışacaklarını da 
sözler�ne ekled�.
Programda mecl�s üyeler� ve 
mecl�s üyes� adayları tek tek 
kend�ler�n� tanıttı. Program 
toplu fotoğraf çek�m�n�n 
ardından sona erd�. 
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Ayrıntılar “pes” ded�rtt�
Feth�ye'de 54 yaşındak� evl� 
olan b�r okul müdürünün 16 
yaşındak� öğrenc�s�yle aşk 
yaşadığı �dd�aları, okul 
�çer�s�nde kulaktan kulağa 
yayılınca d�ğer öğretmenler 
araştırma yapıp durumu 
tutanak altına aldı. Müdür 
açığa alındı, öğrenc�n�n a�les� 
ş�kayetç� oldu. Feth�ye 
Cumhur�yet Başsavcılığı 
yaptığı araştırmada n�tel�kl� 
c�nsel �st�smarı ortaya 
çıkarırken, Feth�ye 2.Ağır 
Ceza Mahkemes�'nde �lk 
duruşma gerçekleşt�.
Feth�ye'de b�r okulda kulaktan 
kulağa yayılan ardından 
Cumhur�yet Başsavcılığına 
�nt�kal eden ve �dd�names� 
hazırlandıktan sonra Feth�ye 
2.Ağır Ceza Mahkemes�'nde 
�lk duruşması yapılan olay pes 
ded�rtt�. Kız öğrenc� pedagog 
eşl�ğ�nde verd�ğ� �fade de olayı 
tüm ayrıntılarıyla anlattı.
Sosyal medya �le başladı 
c�nsel �st�smara uzandı
Kız öğrenc�n�n İfades�ne göre 
olay şu şek�lde gerçekleşt�; 
Feth�ye'de b�r okul da 
öğretmenl�k ve müdür vek�l� 
olarak görev yapan evl� 54 
yaşındak� okul müdürü, 16 
yaşındak� öğrenc�s�yle 2023 
yılı n�san ayında sosyal medya 
üzer�nden �lk önce öğretmen 
öğrenc� �l�şk�s� �çer�s�nde 
konuşmaya başladı. 
Konuşmalar öğretmen – 
öğrenc� �l�şk�s� olarak devam 
ederken Müdür, yanına eş�n� 
de alarak, öğrenc�s�n� Feth�ye 
çevres�nde aracıyla gezd�rd�. 
Haz�ran ayı �çer�s�nde eş� 
olmadan beraber gezmeye 
karar verd�ler. Bu gezmede �se 
müdür �le öğrenc� arasında 
araç �çer�s�nde c�nsel �st�smar 
gerçekleşt�. Müdür ve 
öğrenc�s� bu olayın ardından 
gezmeye devam ett�ler. Her 
sefer�nde araç �çer�s�nde c�nsel 
�st�smar devam ett�.
Okulda kulaktan kulağa yayıldı
Okulda kız öğrenc�n�n sürekl� 
müdür odasına g�tmes� 

Başkan Adayı Saatcı, “Bana 
Sertt�r D�yorlar Ama Sokakta 
Adam Kovalamıyorum”
İy� Part� Feth�ye Beled�ye 
Başkan Adayı Behçet 
Saatcı'nın seçmen �let�ş�m 
merkez� törenle açıldı. Törende 
konuşan Saatcı, “Bu seç�m b�z� 
beled�ye başkanı yapma 
seç�m� değ�ld�r, Feth�ye'y� 
kurtarma seç�m�d�r” ded�. 
Feth�ye'n�n Kes�kkapı 
Mahalles�'nde gerçekleşen 
“Seçmen İlet�ş�m Merkez�n�n” 
açılışına İYİ Part� Muğla İl 
Başkanı Davut Cumhur 
Akmeşe, İYİ Part� Feth�ye İlçe 
Başkanı Tolga Turgutoğulları, 
İy� Part� mecl�s üyes� adayları 
ve vatandaşlar katılım 
gösterd�. Saygı duruşunda 
bulunulup, İst�klal Marşımızın 
söylend�ğ� açılış tören� İYİ Part� 
Muğla İl Başkanı Davut 
Cumhur Akmeşe'n�n 
konuşmasıyla devam ett�. 
Ardından sahneye çıkan 
Feth�ye Beled�ye Başkan 
Adayı Behçet Saatcı, 
Feth�ye'n�n sah�ps�z 
bırakıldığını �fade ederek, 
kend�s� hakkında farklı 
ded�koduların yapıldığını 
bel�rtt�. Feth�ye'de faal�yet� son 
bulan spor branşlarından 

BEHÇET SAATCI'NIN SEÇİM İLETİŞİM MERKEZİ TÖRENLE AÇILDI 
bahseden Saatcı, kaçak yapı 
ve halkevler� konusunda da 
açıklamalarda bulundu. 
Beled�ye çalışanlarına da b�r 
müjde veren Saatcı, 
“Çalışanlara en düşük 30 b�n, 
kadrolu elemanlarımıza da en 
düşük 40 b�nden aşağı ücret 
vermeyeceğ�z” d�ye konuştu. 
“Feth�ye, Behçet Başkan'a 
Susamış Ve Sabırsızlıkla 
Bekl�yor”
İYİ Part� Muğla İl Başkanı 
Davut Cumhur Akmeşe 
konuşmasında, “Sahne Behçet 
Başkan'ın. Gördüğüm 
kadarıyla da Feth�ye, Behçet 
Başkan'a susamış ve 
sabırsızlıkla bekl�yor. 31 Mart 
akşamı �nşallah Muğla ve 
Feth�ye'de hak ed�len olacak. 
Burada �nanılmaz b�r kalabalık 
var. Herkese geld�kler� �ç�n 
teşekkür ed�yorum. Feth�ye 
zaten kararını verm�ş” şekl�nde 
konuştu. 
“S�z�n Oyunuz, Bütün Oyunları 
Bozar”
İy� Part� Feth�ye Beled�ye 
Başkan Adayı Behçet Saatcı 
�se, “B�z�m tekrar yola çıkış 
amacımız, zamanında �lmek 
�lmek �şled�ğ�m�z değerler�n, 
değers�zleşmes�d�r. Feth�ye 
sevdası b�z� çekm�şt�r. Bu 
seç�m b�z� beled�ye başkanı 
yapma seç�m� değ�ld�r, 
Feth�ye'y� kurtarma seç�m�d�r. 
Beled�yem�z� b�r part�n�n arka 
bahçes� yapmayacağız, 
beled�ye Feth�ye'm�z�n 
olacaktır. Feth�ye'm�z 
beled�yen�n sansasyonel 
haberler�yle değ�l, güzel 
haberler�yle anılacak. Makas 
değ�şt�ren, g�tt�ğ� yolun doğru 
olmadığını �ç�n tekrar yola 
sokmak �ç�n ve şehr�m�z� ortak 
akla emanet etmek �ç�n 
buradayız. Ne kadar büyük b�r 
oyun kurulursa kurulsun, s�z�n 
oyunuz bütün oyunları bozar” 
�fadeler�n� kullandı.  
“Problem� Çözemeyen 

Yetk�l�lere Ceza Kes�lmed�r”
Konuşmasını sürdüren Behçet 
Saatcı, “40 küsur m�ll� sporcu 
çıkarmış Feth�ye'm�z nerede? 
Feth�yespor'umuz nerede? H�ç 
özele g�rmeyeceğ�m. Neden 
gözümüzün bebeğ� Şeh�t Feth� 
Bey parkına b�r bakım 
yapmadınız? Yok saymakla b�r 
eser yok olmuyor. B�z� 
eleşt�recek b�r şey bulamayıp 
hakkımızda ded�kodu 
yapmakla olmuyor. Temel�n� 
attığımız halk evler� 
kapanmayacak, belk� �sm� 
değ�ş�r ama �şlem� 
değ�şmeyecek. Kal�tel� h�zmet 
s�ze ulaşacak. Bu h�zmetlerde 
de öncel�k 65 yaş grubu ve 
emekl�ler�m�z olacak. Kaçak 
�nşaatları yıkacakmışız 
d�yorlar, yapamaz edemez 
beceremez d�yen yok da 
gel�rse sertt�r, döver d�yorlar. 
Ben sokakta adam 
kovalamıyorum. Problem 
plansızlıktan gel�yor. Her 
mahallem�zde �mar problem� 
var. Bu Türk�ye'n�n problem�. 
İlk �şler�m�zden b�r�s� bu 
problem� çözmek olacak. 
Yıllardır bu problem� 
çözmeyen yetk�l�lere ceza 

kes�lmed�r. Beceremezsem 
bana da ceza kes�lmel�d�r. 
2018 �mar affından sonra her 
şeye göz yumacaksın sonra 
da gel�p Behçet gel�p yıkacak 
d�yeceks�n! Köyün del�s�y�z 
ama o kadar da del� değ�l�z. 
Büyükşeh�r olmazsa h�zmet 
olmaz anlayışını 
redded�yorum. İş b�lmezsen 
k�msen�n sana faydası olmaz. 
Hem büyükşeh�rle hem Ankara 
�le çalışıp Feth�ye'm�z�n hakkını 
alacağız. Beled�yede 3 k�ş�n�n 
yapacağı �ş� b�r k�ş�ye 
yaptırırsanız, beled�yey� 
part�l�lerle doldurursanız 
�şç�ler�n hakkını 
ödeyemezs�n�z. Hayat, oyun 
ve eğlenceden �baret değ�ld�r. 
Beyn� çalışan h�çb�r 
arkadaşımın ekmeğ�yle 
oynamayacağım. Ancak 
herkes aldığının hakkını 
verecek. Taban 30 b�n, kadrolu 
elemanlarımıza da 40 b�nden 
aşağı ücret vermeyeceğ�z. 
Fedakarlık yapacaksak, �şç�ye 
vereceğ�m�zden değ�l, 
eğlenceden fedakarlık 
yapacağız.  Sefer b�zden zafer 
Allah'tan.” İfadeler�n� kullandı.

OKUL MÜDÜRÜ'NDEN ÖĞRENCİSİNE 

CİNSEL İSTİSMAR İDDİASI
neden�yle müdür �le öğrenc� 
arasında “aşk” ded�koduları 
kulaktan kulağa yayıldı. 
Okulun rehber öğretmen�, 
müdür �le görüştü. Ardından 
öğretmenler, tutanak tutarak 
durumu, Feth�ye İlçe M�ll� 
Eğ�t�m Müdürlüğü'ne aktardılar. 
Müdür açığa alınırken, olay 
Feth�ye Cumhur�yet 
Başsavcılığına �nt�kal ett�. Okul 
müdürü alınan �fades�n�n 
ardından adl� kontrol şartı �le 
serbest bırakıldı. 
İlk duruşması gerçekleşt�
Savcılık �dd�anames� 
hazırlanmasının ardından 16 
şubat tar�h�nde Feth�ye 2.Ağır 
Ceza Mahkemes�'nde �lk 
duruşma gerçekleşt�. 
Duruşmada kız öğrenc� c�nsel 
�st�smarı ayrıntıları �le yen�den 
anlattı. Anne, baba ve tanık 
olan öğretmenler d�nlend�. 
“Böyle b�r şey yapmadım”
Öğrenc�s�ne c�nsel �st�smarda 
bulunduğu �dd�a ed�len okul 
müdür, �fades�nde, böyle b�r 
durumun olmadığını, kız 
öğrenc�n�n ps�koloj�k 
durumunun �y� olmadığı, bu 
nedenle kend�s�ne yardımcı 
olmaya çalıştığını, b�r kez 
eş�yle beraber kız öğrenc�y� de 
alarak dışarı da gezd�kler�n� 
bel�rtt�.
“Adl� kontrol şartı �le 
tutuksuzluk hal� devam ett�”
Kız öğrenc�n�n avukatları �se 
b�rden fazla buluşma olduğuna 
kanıt olarak �se fotoğrafları, 
mesajları mahkemeye 
sundular. Mahkemede yer alan 
pedagog ta kız öğrenc�n�n 
kend�s�n� rahatlıkla �fade 
edeb�ld�ğ�n� bel�rtt�. Duruşma 
sonunda Feth�ye 2. Ağır Ceza 
Mahkemes� kız öğrenc�n�n Adlı 
Tıp Kurumuna sevk 
ed�lmes�ne, burada c�nsel 
�st�smarın hukuk� anlam ve 
sonuçlarını algılamaya 
yeteneğ�n�n gel�ş�p 
gel�şmed�ğ�n�n rapor 
ed�lmes�ne, açığa alınan okul 
müdürü hakkında adl� kontrol 
şartı �le tutuksuzluk hal�n�n 
devamına karar verd�.

Feth�ye Beled�ye Başkan 
Adayı Behçet Saatcı, 
Feth�ye'ye �sm�n� veren 
Teyyarec� Feth�ye Bey'�n 
110'ncu ölüm yıl dönümü 
neden�yle düzenlenen törene 
katıldı. Tören� vatandaşlarla 
b�rl�kte �zleyen Saatcı'ya 
katılımcıların �lg�s� büyük oldu.
İy� Part� Feth�ye Beled�ye 
Başkan Adayı Behçet Saatcı, 
2018 yılında �lçeye 
kazandırdığı Şeh�t Feth� Bey 
Parkı'nda gerçekleşt�r�len 
anma törenler�ne katıldı. 
Saatcı, Türk�ye'n�n İlk Hava 
Şeh�d� olan Şeh�t Feth� Bey'�n 
şehadet�n�n 110'ncu yıl 
dönümü münasebet�yle 
düzenlenen törene mecl�s 
üyeler� ve part�l�lerle b�rl�kte 
geld�. Parkın g�r�ş�nden �t�baren 
yürüyerek alana gelen 
Saatcı'ya vatandaşların �lg�s� 
büyük oldu. Alana gelen 
kalabalık, Şeh�t Feth� Bey 
Anıtını 2004 yılında yaparak 
Feth�ye'ye kazandıran 
Saatcı'yla bol bol fotoğraf 
çekt�rd�. Saatcı �le bol bol 

TÖREN ALANINDAKİ KALABALIK, 

fotoğraf çekt�ren vatandaşlar, 
kend�s�ne görev sürec�nde 
yapmış olduğu park �ç�n 
teşekkür ett�ler. 
Özell�kle gençler�n yakın 
tak�b�nde olan Behçet Saatcı, 
Türk Hava Kurumu paramotor 
ek�b� ve Türk Hava Kuvvetler� 
3. Ana Jet Üs Komutanlığı'na 
bağlı göster� ek�b� 
SOLOTÜRK'ün göster�ler�n� 
�zled�.

KARACA'DAN SAATCI'YA 
PARK İÇİN TEŞEKKÜR
Saatcı'ya b�r teşekkür de 
Feth�ye Beled�ye Başkanı Al�m 
Karaca'dan geld�. 
Konuşmasının b�r bölümünü 
Saatcı'ya ayıran Karaca, 
“Feth�yem�ze adını veren 
şeh�d�m�z�n adının ver�ld�ğ� bu 
parkın yapımında emeğ� geçen 
esk� başkanımıza 
teşekkürler�m� sunuyorum.” 
ded�.
Öte yandan Feth�ye Beled�yes� 
Zabıta Ek�pler� tarafından 
alanda yoğun güvenl�k 
önlemler�n�n alınması da 

SAATCI'YA İLGİ GÖSTERDİ

gözlerden kaçmadı.

FETHİ BEY KİMDİR?
Tayyarec� (P�lot) Yüzbaşı Fet�h 
Bey ve Tayyarec� (P�lot) 
Üsteğmen Sadık Bey, 
İstanbul'dan Kah�re'ye 
gerçekleşt�rd�kler� b�r uçuş 

sırasında, 27 Şubat 1914'te 
Şam'ın Taber�ye �lçes� Ş�m�r�ye 
bucağı yakınlarında şeh�t oldu. 
İlk hava şeh�d�n�n �sm� 26 Mart 
1914'te Meğr� Beled�ye 
Mecl�s�n�n aldığı kararla �lçeye 
ver�l�yor ve Meğr� �sm� Feth�ye 
�sm�n� alıyor.

İy� Part� Feth�ye Beled�ye 
Başkan Adayı Behçet Saatcı 
beraber�nde ünlü oyuncu 
Erkan Petekkaya ve beled�ye 
mecl�s üyes� adayları �le b�rl�kte 
AKUT Feth�ye Ek�b�n� z�yaret 
ett�. 
Sohbet havasında geçen 
z�yarette İy� Part� Feth�ye 
Beled�ye Başkan Adayı Behçet 
Saatcı, AKUT'un önem�ne 
vurgu yaptı ve geçt�ğ�m�z 
yıllarda uyumlu b�r çalışma 
�çer�s�nde olduklarını söyled�. 
AKUT Feth�ye Ek�p L�der� 
İsma�l Madak da kurumların 
b�rb�r�ne destek olarak �şb�rl�ğ� 
�çer�s�nde çalışması gerekt�ğ�n� 
hatırlattı. 
İy� Part� Feth�ye Beled�ye 
Başkan Adayı Behçet Saatcı 
yaptığı açıklamada, “B�z� 
ağırladığınız �ç�n s�ze teşekkür 
ed�yorum. S�zler öneml� 
�nsanlarsanız. B�r başkasının 
hayatını kurtarmak �ç�n kend� 
canını tehl�keye atan 
�nsanlarsınız. Seç�ld�kten 
sonra et ve tırnak g�b� b�rl�kte 
çalışmaya �ht�yacımız var. 
Daha öncede s�zlerle çalıştık 

SAATCI'DAN AKUT 
FETHİYE EKİBİNE ZİYARET 

y�ne ortak olarak 
çalışacağımıza em�n�m” ded�. 
AKUT Feth�ye Ek�p L�der� 
İsma�l Madak açıklamasında, 
“AKUT b�ld�ğ�n�z g�b� 
Türk�ye'n�n en tecrübel� arama 
kurtarma ek�b�. Feth�ye'de 
b�zler daha önce yapmış 
olduğunuz h�zmetler� b�l�yoruz. 
Dolayısıyla kurumların 
ortaklaşa çalışmaları halkımız 
�ç�n çok öneml�. Hang� canlı 
zor duruma düşse b�zler onu 
kurtarmak �ç�n buradayız” 
�fadeler�n� kullandı. 
Z�yaretler� esnasında Başkan 
Adayı Saatcı'ya eşl�k eden 
Ünlü oyuncu Erkan Petekkaya, 
“Ben uzun sürel� Feth�ye'de 
yaşayan b�r�s� değ�l�m ama 
sürekl� g�d�p gel�yorum. Buraya 
her geld�ğ�mde, hang� koya 
g�tsem moral�m bozuluyor 
üzülüyorum. Yollar desen aynı, 
sürekl� b�r sorun var ve Behçet 
ağabey�n bu duruma el 
koyması gerek�yor. Bende bu 
yüzden Behçet başkanın 
yanındayım. Feth�ye'dek� bu 
rantın artık b�tmes�n� �st�yorum” 
d�ye konuştu.
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Zafer Part�s� Feth�ye Beled�ye 
Başkan Adayı Müjgan D�kmen �le 
Zafer Part�s� Muğla Büyükşeh�r 
Beled�ye Başkan Adayı Ünal Y�ğ�t, 
3'lü Masa programına konuk oldu. 
D�kmen, “İnsan odaklı projeler 
hazırladık” derken; Y�ğ�t, “Rant 
�marı değ�l, halk �marı 
gerçekleşt�receğ�z” ded�. 
Feth�ye Haber, Feth�ye TV ve FRT 
TV ortak yayını �le ekranlarda olan 
3'lü Masa programının konuğu 
Zafer Part�s� Feth�ye Beled�ye 
Başkan Adayı Müjgan D�kmen �le 
Zafer Part�s� Muğla Büyükşeh�r 
Beled�ye Başkan Adayı Ünal Y�ğ�t 
oldu. Başkan Adayı D�kmen ve 
Büyükşeh�r Beled�ye Başkan 
Adayı Y�ğ�t; Ayyıldız Gündem 
Gazetes� Köşe Yazarı Gürhan 
Ceng�z, Gerçek Feth�ye Gazetes� 
Haber Müdürü Emrullah Gök, 
Manşet Feth�ye Gazetes� Köşe 
Yazarı Sedat Ünal'ın sorularını 
yanıtladı. Yaklaşık 2 saat süren 
programda konuşan D�kmen ve 
Ünal, kend�s�ne yönelt�len soruları 
�çtenl�kle cevapladı ve projeler�n� 
anlattı. 
BELLİ KRİTERLER GÖZ ÖNÜNE 

DİKMEN VE YİĞİT, 3'LÜ MASANIN KONUĞU OLDU

ALINARAK ADAYLARIMIZ 
BELİRLENDİ
Zafer Part�s� Muğla Büyükşeh�r 
Beled�ye Başkan Adayı Ünal Y�ğ�t, 
“Yerel seç�m sürec�nde �lk olarak �l 
başkanlığımız potans�yel aday 
olab�lecek �s�mler� genel merkeze 
gönderd�. B�r nev� eleme usulü ve 
bell� kr�terler göz önüne alınarak 
adaylarımız bel�rlend�. Genel 
olarak merkez yoklaması �le tesp�t 
ed�ld�, şa�bel� b�r durum söz 
konusu olmadı. B�ld�ğ�n�z g�b� 
s�yaset devamlılık gerekt�r�r. 
Müracaatlar da oldu fakat genel 
merkez�m�z saha tecrübem�zden 
dolayı b�zler� terc�h ett�. 
Büyükşeh�r ve �lçe beled�yeler� 
bütçeler�n�n bel�rl� b�r kısmını 
amatör spor kulüpler�ne ve sport�f 
faal�yetlere ayırmak zorundadır. 
Zafer pol�t�kası kapsamında, 
gençler� olumsuz durumlardan 
uzak tutma adına projeler�m�z� 
hazırladık” şekl�nde �fadeler 
kullandı. 
RANT İMARI DEĞİL, HALK 
İMARINI 
GERÇEKLEŞTİRECEĞİZ
Büyükşeh�r Beled�ye Başkan 

Adayı Y�ğ�t, “Muğla'nın �l 
yüzölçümünün üçte �k�s� 
ormanlarla kaplı. Ger� kalan üçte 
b�rl�k alanda tüm faal�yetler�m�z� 
yürütüyoruz. Bana kalırsa �l 
genel�n�n çok �y� planlanması 
gerek�yor. Toprak çoğalan b�r şey 
değ�l da azalıyor. İnsanlarımız bu 
bölgeye rağbet göster�yor. Kaçak 
yapılaşma aldı başını g�d�yor. 
Büyükşeh�r beled�yes� olarak 
düzgün b�r planlama yaparsak, 
halkımıza o derece faydalı h�zmet 
sunarız. Muğla b�r caz�be 
merkez�… Özel b�r bölgede 
yaşıyoruz. Özel Çevre Koruma 
Alanları göz önüne alarak, 
1/25000 ölçekl� nazım �mar 
planının yapılması gerek�yor. Aşırı 
nüfus yoğunluğunu arttırıcı h�çb�r 
�mar planına onay vermeyeceğ�z. 
Rant �marı değ�l, halk �marını 
gerçekleşt�receğ�z” açıklamasında 
bulundu. 
İLK YAPACAĞIM İŞ BÖLGE 
PLANLAMASI
Y�ğ�t, “İdd�amız part� olarak 
büyükşeh�r beled�yes�n� almaktır. 
İlçe beled�yeler� �le kavgalar ve 
l�yakats�z personel 

görevlend�rmes� net�ces�nde 10 
yılımızı heba ett�ler. Bunu 
toparlamak gerçekten uzun b�r 
süre alacak. İlk yapacağım �ş 
bölge planlaması. Burada �lk 
olarak �lçe beled�yeler� ve devlet 
kurumları �le b�r koord�nasyon 
sağlamamız gerek�yor. Büyükşeh�r 
beled�yes�n�n ben yaptım olduğu 
mantığı �le şehr� yönetemezs�n�z” 
d�ye konuştu.  
BELEDİYECİLİK BİR TAKIM 
İŞİDİR
Zafer Part�s� Feth�ye Beled�ye 
Başkan Adayı Müjgan D�kmen, 
“Geçm�şte sporculuk yaptığım �ç�n, 
sporun gençler� kötü alışkınlardan 
uzak tuttuğunu yakından b�l�yorum. 
Projeler�m�z arasında her 
mahalleye b�r spor merkez� 
oluşturmak da bulunuyor. 
Beled�yec�l�k b�r takım �ş�d�r. 
Feth�ye �ç�n yapılması gereken 
bell� başlı projeler var. Otopark, 
trafik, �mar, sanay� s�tes� öneml� 
çalışmalar. Burada öneml� ve ac�l 
olarak b�r sıralama yapılmalıdır. 
Bunun �ç�n beled�ye mecl�sler� 
kurmayı planlıyorum. Projeler�n 
hayata geç�r�lmes� evres�nde, �ş�n 
ehl� k�ş�ler �le b�rl�kte hareket 
ed�lmes� gerekmekted�r. Şeh�r 
planlamacıları ve �nşaat 
mühend�sler�n� de çalışmaya dah�l 
ederek, Feth�ye'y� b�r şek�lde 
toparlamamız gerek�yor. 
Nüfusumuz pandem� sürec�nde 
gerçekleşen �ç göç ve Rusya-
Ukrayna savaşı neden�yle 
meydana gelen dış göç neden�yle 
artmış durumdadır. Yaz sezonunda 
nüfusumuz daha da artmaktadır” 
şekl�nde konuştu. 

İNSAN ODAKLI PROJELER 
HAZIRLADIK
Başkan Adayı D�kmen, “Zafer 
Part�s�'n�n yerel pol�t�ka v�zyonu, 
�nsan odaklı projeler� b�l�m ve 
teknoloj� �le halka yaraşır b�r 
şek�lde ulaştırmaktır. Hayata 
geç�r�lecek projeler �nsan hayatına 
dokunmayacaksa, bu çalışmanın 
yapılmasının h�çb�r anlamı yoktur. 
Feth�ye tarım ve sanay�n�n 
sürdürüleb�l�r olması, tur�zm�n 12 
aya yayılması gerekmekted�r. 
B�z�m önem verd�ğ�m�z husus, 
projeler�n �nsan odaklı olmasıdır. 
Halka �nd�ğ�m�z yerlerde bunları 
anlatmaya çalıştık. İlerleyen 
günlerde daha hızlı ve maddeler 
hal�nde vatandaşlarımızla 
paylaşımda bulunacağız” 
�fadeler�n� kulandı. 

EN ÖNEMLİ HUSUS 
KISIRLAŞTIRMA
D�kmen, “Feth�ye'dek� en büyük 
sorunlardan b�r�s� de sokak 
hayvanları bu kadar hızlı 
çoğalab�l�yor. Burada en öneml� 
husus kısırlaştırmadır. Beled�ye 
�mkanları ölçüsünde bunu 
çoğaltmamız lazım. Sokak 
köpekler� gruplar oluşturarak 
zaman zaman �nsanlara 
saldırab�l�yorlar. Aç oldukları �ç�n 
bu durumun ortaya çıktığını 
düşünüyorum. Beled�ye, mama 
firmaları ve gönüllüler �şb�rl�ğ�nde 
ortak projeler oluşturab�l�r�z. 
Onların şartlarını daha da 
�y�leşt�reb�l�rsek, tüm 
olumsuzluklar ortadan kalkacaktır” 
ded�.
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Play-Off'ta �k�nc� hafta maçına 
kend� ev�nde çıkan 
Seyd�kemerspor, Dr. Alp 
M�lasspor'u 3-0 yend�.
Play-Off'un �k�nc� hafta 
karşılaşmasında bordo mav�l� 
takım Seyd�kemerspor, kend� 
ev�nde Dr. Alp M�lasspor �le 
karşılaştı. Mehmet Günay 
Stadında gerçekleşen maçı 
Seyd�kemer Beled�ye Başkanı 
ve Seyd�kemerspor Kulüp 
Başkanı B. Önder Akden�zl�, 
Beled�ye Başkan Yardımcıları 
Mustafa Karakuş, Muharrem 
Gökcen, MHP Seyd�kemer İlçe 
Başkanı Mehmet Arıç, 
Beled�ye Mecl�s Üyeler� ve 
Mecl�s Üyes� Adayları �le 
taraftarlar �zled�. 
Maçın �lk yarısında Al� Can 
Çel�k'�n attığı golle 1-0 öne 

SEYDİKEMERSPOR, DOLU DİZGİN YOLUNA DEVAM EDİYOR
geçen Seyd�kemerspor, �lk yarı 
sonuna kadar üstünlüğünü 
korudu. Maçın �k�nc� yarısında 
Seyd�kemerspor, rak�b�ne 
nefes aldırmadı. Bordo Mav�l� 
takımın �k�nc� golünü Fahr� 
Ertuğrul Aydem�r, üçüncü 
golünü de Sergen Turbalıoğlu 
attı. Maç Seyd�kemerspor'un 
3-0'lık gal�b�yet� �le sona erd�.
AKDENİZLİ: 
“SEYDİKEMERSPOR, 
YÜZÜMÜZÜ GÜLDÜRMEYE 
DEVAM EDİYOR”
Maçın ardından oyuncu ve 
tekn�k kadroyu tebr�k eden 
Seyd�kemer Beled�ye Başkanı 
ve Seyd�kemerspor Kulüp 
Başkanı B. Önder Akden�zl�; 
“Play Off'un �lk karşılaması 
geçt�ğ�m�z hafta olmuştu ve �lk 

hafta da Seyd�kemerspor 
yüzümüzü güldürmüştü. Bu 
hafta attığı 3 golle büyük b�r 
başarı kazanan 
Seyd�kemerspor, yüzümüzü 
güldürmeye devam ed�yor. Bu 
maçta aldığımız 3 puan b�z�m 
�ç�n çok öneml�. 
Oyuncularımızı ve Tekn�k Ek�b� 
yürekten kutluyorum. 
Şehr�m�z�n tek futbol takımı 
olan Seyd�kemerspor'umuza 
canı gönülden �nanıyorum. 
Hedefim�z Bölgesel Amatör 
L�g�. İnşallah önümüzdek� 
maçlarda da üstünlüğümüzü 
koruyacak ve Seyd�kemer'�n 
takımını BAL L�g�'nde 
göreceğ�z. Tüm sporcularımıza 
önümüzdek� karşılaşmalarda 
başarılar d�l�yorum” ded�.

Sarıyer �le 1-1 berabere 
kaldıktan sonra Düzcespor 
hazırlıklarına başlayan 
Feth�yespor'da hedef 3 puan 
olduğunu bel�rten Selahatt�n 
D�nçel “Futbolcularımız 
kazandıkça moral� yüksel�yor, 
çok daha �y� yerlere geleceğ�z” 
�fadeler�n� kullandı. 
TFF 2.L�g Kırmızı Grup'ta 
mücadele eden Feth�yespor, 
27.Hafta müsabakasında 
geçt�ğ�m�z Pazar günü ev�nde 
Sarıyer �le 1-1 berabere kaldı. 
Feth�yespor Tekn�k D�rektörü 
Selahadd�n D�nçel, berabere 
kaldıkları Sarıyer mücadeles� 
�le 2 Mart Pazar günü 
deplasmanda oynanacak olan 
Düzce Cam Düzcespor maçı 
hakkında açıklamalarda 
bulundu.
 “DÜZCESPOR MAÇI 
STRATEJİK AÇIDAN ÇOK 
ÖNEMLİ BİR MAÇ”
Feth�yespor Tekn�k D�rektörü 
Selahadd�n D�nçel, Sarıyer 
maçını gerçekten kazanmak 
�sted�kler�n� fakat berabere 
kaldıklarını �fade ett�. Ayrıca 
D�nçel, 2 Mart Pazar günü 
oynanacak Düzce Cam 
Düzcespor maçının stratej�k 
açıdan çok öneml� b�r maç 
olduğunu söyled�. Feth�yespor 
Tekn�k D�rektörü Selahadd�n 
D�nçel yaptığı açıklamada 
“Hafta sonu ev�m�zde mutlak 
kazanmak �sted�ğ�m�z maçı 

DİNÇEL; “FUTBOLCULARIMIZIN MORALİ ARTIYOR”

berabere b�t�rd�k. Gerçekten 
kazanmak �stem�şt�k. İlk yarı 
�sted�ğ�m�z performansı 
sahada serg�leyemed�k fakat 
�k�nc� yarı oyun üstünlüğü 
b�zdeyd�, poz�syon üstünlüğü 
b�zdeyd� fakat berabere kaldık. 
Önümüzdek� hafta 
oynayacağımız Düzce maçı 
hazırlıklarına da dün �t�bar�yle 
başladık. Düzcespor �le 
Cumartes� günü oynayacağız. 
Stratej�k açıdan çok öneml� b�r 
maç çünkü rak�b�m�z alt 
sıralardan kurtulup rahatlamak 
�st�yor. B�z de kend�m�z� b�raz 
daha yukarıya atmak �st�yoruz. 
Ardından hemen Çarşamba 
günü Aksaray �le sahamızda, 
hafta sonu deplasmanda 
İskenderun maçı oynayacağız. 
Yan� 8 günlük per�yotta 3 resm� 
maçımız var. B�z öncel�kle 
Düzce maçında �sted�ğ�m�z 
sonucu almak �st�yoruz. 
Gerçekten takımımızda da 
bell� b�r �vme yakalandı. Kolay 
pes etm�yor, rak�be çok fazla 
poz�syon vermeden oynamaya 

çalışıyor amma futbol sonuç 
oyunu. Ne olursa olsun herkes 
kazanmayı bekl�yor. B�z bu 
hafta da Düzce maçında 
yakalamış olduğumuz �vmey� 
daha yukarı taşımaya 
çalışacağız, yakaladığımız 
performans ç�zg�s�n� de 
arttırmak �ç�n el�m�zden gelen� 
yapacağız. Hafta sonu 
�t�bar�yle �k� oyuncumuz cezalı, 
Nurett�n ve Rıdvan yok. Ömer 
Mert uzun b�r süre sakatlık 
yaşamıştı, tedav� sürec�ndeyd�, 
İzm�r'den döndü. Bu hafta 
�t�bar�yle özel çalışıyor. En kısa 
zamanda aramıza dönecek” 
ded�.
“İNŞALLAH 
FUTBOLCULARIMIN MORAL 
MOTİVASYONLARI EN ÜST 
SEVİYEYE ÇIKAR”
Feth�yespor Tekn�k D�rektörü 
Selahadd�n D�nçel, 
Feth�yespor'un kazandıktan 
sonra futbolcularında 
performansın arttığını görünce 
moral ve mot�vasyonun 
arttığını söyled�. Yaptığı 
açıklamada “Kazandıktan 
sonra performansın arttığını 
görünce oyuncunun da moral 
ve mot�vasyonu artıyor. 
Özell�kle taraftarla bütünleşme, 
taraftarın desteğ�, taraftarı 
memnun�yet� b�z� daha çok 
mutlu ed�yor. Çocuklarda 
arkasında 12.Adam desteğ�n� 
gördükten sonra son 
haftalarda yakaladıkları çıkışı 
devam ett�rd�kler� �ç�n moral 
mot�vasyonları da �y�. Key�fler� 
yer�nde. İnşallah bunu Düzce 
maçında da serg�lerler ve 
moral mot�vasyonları en üst 
sev�yeye çıkar” �fadeler�ne yer 
verd�.
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TFF 2.L�g Kırmızı Grup 
27.Hafta mücadeles�nde 
Feth�yespor, 53.dak�kada öne 
geçt�ğ� mücadelede 
61.dak�kada gol y�yerek 1-1 
beraberl�ğe razı oldu. Maçın 
ardından Feth�yespor Tekn�k 
D�rektörü Selahadd�n D�nçel �le 
Sarıyer Tekn�k D�rektörü İlker 
Püren 90 dak�kayı 
değerlend�rd�. 
TFF 2.l�g Kırmızı Grup 
takımlarından Feth�yespor, 
sahasında konuk ett�ğ� 
Sarıyerspor �le 1-1 berabere 
kaldı. Feth�yespor 53. 
Dak�kada Murat Yılmaz'ın 
attığı golle öne geçmense 
rağmen, 62. Dak�kada 
Cuma'nın golüne engel 
olamadı. Lac�vert beyazlılar �k� 
haftalık ser�n�n ardından 
haftayı 1 puanla kapattı. Maçın 
ardından Feth�yespor Tekn�k 
D�rektörü Selahadd�n D�nçel �le 

Sarıyer Tekn�k D�rektörü İlker 
Püren maçı değerlend�rd�. 
 “Maçtan Dersler Çıkarmalıyız”
Feth�yespor Tekn�k D�rektörü 
Selahadd�n D�nçel, “Mutlak 
gal�b�yet �ç�n hazırlandığımız 
Sarıyer müsabakasını 1-1 
berabere b�t�rd�k. İç sahada 
kazanmayı hedefl�yorduk. İlk 
yarıda �sted�ğ�m�z g�b� b�r oyun 
oynanmadı. İk�nc� yarı daha 
fazla oyuna ağırlığımızı 
koyduk. Golü de bulduk ama 
çok kötü b�r gol yed�k ve 
sonucunda beraberl�k �le 
ayrıldık. Yakaladığımız 
poz�syonlar var ama rak�be de 
poz�syonlar verd�k. Şartlar ne 
olursa olsun ev�m�zde 
taraftarımız �le b�rl�kte bu maçı 
kazanmak �st�yorduk. 
Önümüzdek� hafta 8 günde 3 
maç oynayacağımız per�yoda 
g�receğ�z. Cumartes� günü 
Düzce deplasmanına 

g�deceğ�z. Hemen dönüşünde 
hafta �çer�s�nde burada 
Aksaray maçı var. Ardından 
hafta sonu İskenderun 
deplasmanına çıkacağız. Bu 
maçtan dersler çıkarmalıyız. 
Taraftarımıza da gal�b�yet 
hed�ye edemed�ğ�m�z �ç�n 
üzgün olduğumu bel�rtmek 
�st�yorum” ded�.
 “Rıdvan Ve Nurett�n Düzce 
Maçında Yok”
Feth�yespor Tekn�k D�rektörü 
Selahadd�n D�nçel, 
Feth�yespor futbolcularından 
Rıdvan Türker �le Nurett�n 
Çakır'ın bu maç sarı kart 
gördüğü �ç�n haftaya 
oynanacak olan Düzce Cam 
Düzcespor maçında 
olmayacağını söyleyerek, 
“Hem fiz�ksel olarak hem de 
oyunsal olarak b�raz daha 
üzer�ne koyduğumuzu 
düşünüyorum. Futbol sonuç 
oyunu, sahada kazanmak 
zorundayız. Yukarıya doğru 
g�tmey� hedeflem�şt�k. Futbol 
çok enteresan b�r oyun bazen 
�sted�kler�m�z olmuyor. 
İstemed�ğ�m�z sonuçlar �le 
karşılaşab�l�yoruz. Ama b�raz 
daha güçlü oyun oynamaya 
başladık. Bu oyunumuz her 
geçen hafta üzer�ne koyarak 
devam edecek. Rıdvan ve 
Nurett�n önümüzdek� Düzce 
maçında kart cezalısı olacak” 
�fadeler�n� kullandı. 
“En İy� Maçlarını B�ze Karşı 
Oynadılar”
Sarıyer Tekn�k D�rektörü İlker 
Püren �se, “Her �k� takımın 
l�gde bulunduğu konum 
�t�bar�yle çok fazla oyun 
gücünün yükselemed�ğ� 
ps�koloj�k olarak oyuncuların 
sadece puan almayı 

düşündüğü b�r müsabaka 
oynadık. İster �stemez bu 
anlamda oyun kal�tes� de 
düşük oldu. Hafta �ç� 
antrenmanda denemed�ğ�m�z 
şey� maçta denemek zorunda 
kaldık. Bekled�ğ�m�z�n çok 
dışında rak�b�n stratej�s� �le 
karşılaştık. B�z Feth�yespor 
takımının son 4-5 maçını 
�zlem�şt�k. Daha fazla uzun 
toplar �le oynuyorlardı ama bu 
maçta daha çok ayağa toplar, 
kısa paslar �le oyun kurdular. 
Son 4-5 haftalık d�l�mde en �y� 
maçlarını b�ze karşı oynadılar. 
Rak�pler�m�z�n b�ld�ğ� üzere �y� 
oynadığımız oyunu skora 
yansıtamıyoruz. O yüzden 
l�gdek� konumumuza bakıp b�z� 
�y� anal�z ed�yorlar. Deplas-
manda alınan b�r puan �y�d�r. 
Kend� ev�m�zde oyun 
gücümüzü ortaya koyarak 

DİNÇEL, “FUTBOL SONUÇ OYUNU, SAHADA KAZANMAK ZORUNDAYIZ”

daha �y� oynamamız lazım. Baskı yapamadığınız zaman rak�b�n 
uzun topları ceza sahanızda tehl�ke yaratab�l�yor. Ben �k� takımın 
da �lerleyen haftalarda daha rahat konumda geç�receğ�n� 
düşünüyorum. Feth�yespor'un da oyuncu kal�tes� fena değ�l. 
Selahadd�n D�nçel �le b�rl�kte son 3 maçtır yen�lm�yorlar. L�g� en 
�y� konumda tamamlamak �st�yoruz. Feth�yespor'u da ortaya 
koymuş olduğu performanstan dolayı tebr�k ed�yorum” d�ye 

Muğla Büyükşeh�r Beled�yes� okçusu Hazal Burun Hırvat�stan'da 
düzenlenen Avrupa Şamp�yonası'nda 21 Yaş altı kategor�s�nde altın 
madalya kazanarak Avrupa Şamp�yonu oldu. Muğla Büyükşeh�r 
Beled�yes�n�n M�ll� okçusu Hazal Burun Hırvat�stan'ın Varazd�n kent�nde 
düzenlenen Salon Avrupa Şamp�yonası 21 yaş altı kategor�s�nde altın 

BÜYÜKŞEHİR OKÇUSU HAZAL AVRUPA ŞAMPİYONU
madalya kazandı. Hazal Burun 
makaralı yay final�nde rak�b� 
Hat�ce Köse'y� 148-143'lük skorla 
ger�de bırakarak gal�p geld�. Türk 
M�ll� takımı, turnuvada hem altın 
hem de gümüş madalyanın sah�b� 
oldu.
Hırvat�stan'ın Varazd�n, kent�nde 
19-24 Şubat tar�hler�nde 
düzenlenen 2024 Avrupa 
Şamp�yonasına 24 ülkeden 296 
sporcu katılırken Türk�ye M�ll� 
Takımı turnuvada 7 sporcuyla 
tems�l ed�ld�. M�ll� Takımda Muğla 
Büyükşeh�r Beled�yes� okçuluk 
takımı sporcuları Hazal Burun ve 
Em�rcan Haney'de yer aldı. Ayrıca 
Hazal ve takım arkadaşları Hat�ce 
Efdal Köse ve Hel�n Satıcı dan 
oluşan Makaralı Yay U21 Kadın 
M�ll� Takımımız Avrupa Şamp�yonu 
oldu.


